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Protokół nr 173/23   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 19 kwietnia 2023 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

 

      

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu  

2. Pani Patrycja Świtalska   - kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

        Społecznych w Starostwie Powiatowym  

        w Wieluniu  

3. Pani Katarzyna Olejnik   - dyrektor Domu Dziecka  

        im. św. Urszuli Ledóchowskiej  

        w Komornikach  

4. Pani Anna Freus    - dyrektora Samodzielnego Publicznego  

        Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

        (SP ZOZ) 

5. Pani Małgorzata Pamuła  - z-ca dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy  

        w Wieluniu (PUP) 

6. Pani Beata Korczewska   - dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy  

        Rodzinie w Wieluniu  
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7. Pan Maciej Bryś   - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg w Starostwie  

        Powiatowym w Wieluniu 

8. Pan Bartłomiej Panek   - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

         w Wieluniu (PZD) 

9. Pan Zenon Kołodziej   - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury,  

         Sportu i Promocji w Starostwie  

         Powiatowym w Wieluniu 

10. Pani Małgorzata Zygmunt  - z-ca naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury,  

          Sportu i Promocji w Starostwie Powiatowym   

         w Wieluniu 

11. Pani Justyna Kałuziak   - z-ca naczelnika Wydziału Geodezji,  

           Kartografii, Katastru i Gospodarki    

        Nieruchomościami w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

12. Pani Anita Brzezińska   - wicedyrektor Zespołu Szkół Specjalnych  

         w Wieluniu (ZSS) 

13. Pani Aneta Sularz   - naczelnik Wydziału Finansowo-Księgowego   

          w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

 

         

 

 Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CLXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CLXX, CLXXI i CLXXII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 
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5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach za 2022 r. - temat sesyjny.  

6. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o poziomie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 28.02.2023 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 31.03.2023 r. 

7. Przyjęcie informacji Zastępcy Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu  

o stanie i strukturze bezrobocia w Powiecie Wieluńskim oraz działaniach 

łagodzących skutki bezrobocia w 2022 r. - temat sesyjny. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia Radzie 

Powiatu w Wieluniu „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022  

dla Powiatu Wieluńskiego” – temat sesyjny.  

9. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanie aneksu do porozumienia nr 30/2019 z dnia 18.09.2019 

r. zawartego pomiędzy Powiatem Cieszyńskim a Powiatem Wieluńskim  

w sprawie ponoszenia wydatków na opiekę i wychowanie dziecka.  

10. Przyjęcie informacji Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział  

w Łodzi o planowanych remontach i inwestycjach na drogach krajowych 

znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2023 - temat sesyjny.  

11. Przyjęcie informacji Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi o planowanych 

remontach i inwestycjach na drogach wojewódzkich znajdujących się na terenie 

powiatu wieluńskiego w roku 2023 - temat sesyjny.  

12. Przyjęcie sprawozdania Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu w 2022 r.  

13. Przyjęcie informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu na temat 

przebiegu akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie zimowym 

2022/2023.  

14. Przyjęcie informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

o zadaniach inwestycyjnych na 2023 r. - temat sesyjny.  

15. Przyjęcie projektu pisma do Burmistrza Wielunia w sprawie pozbawienia kategorii 

drogi powiatowej - drogi powiatowej Nr 4538E.  

16. Rozpatrzenie wniosku mieszkańców ul. Mickiewicza w Skomlinie w sprawie 

wykonania chodnika wzdłuż drogi powiatowej Nr 4511E od ul. Żeromskiego  

do posesji nr 8 na ul. Mickiewicza.  
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17. Rozpatrzenie wniosku sołtysa wsi Kurów w sprawie wykonania poboczy  

na ul. Wieluńskiej w Kurowie.  

18. Rozpatrzenie wniosku Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, Komisji 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Osjaków 

dotyczącego wsparcia w remoncie drogi gminnej Dębina-Walków.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu dotyczącej ustalenia wysokości opłat  

za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na obszarze Powiatu 

Wieluńskiego.  

20. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów za I kwartał  

2023 r.  

21. Przyjęcie projektu porozumienia w związku z wnioskiem PGE Dystrybucja S.A. 

Oddział Łódź w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości 

oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 1470, położonej w obrębie Skrzynno, 

gmina Ostrówek, celem budowy przyłącza kablowego nN i złącza kablowego 

ZK1+ZP1 dla zasilania przepompowni ścieków (dot. nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Wieluńskiego oddanej w trwały zarząd Domu Pomocy 

Społecznej w Skrzynnie).  

22. Rozpatrzenie wniosku w sprawie obniżenia stawki czynszu wynikającej z umowy 

dzierżawy Nr GNN.6845.8.22 z dnia 15.11.2022 r. nieruchomości gruntowej 

położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Mokrsko oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działki numer: 132/1, 132/2, 132/3, 132/4, 132/7, 132/8, 132/9, 

132/10 o łącznej powierzchni 1,8123 ha.   

23. Zapoznanie z wystąpieniem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Wieluniu z dnia 21.03.2023 r. z kontroli Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach w zakresie polityki finansowej za rok 2022  

i warunków lokalowych oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi w sprawie 

wniosków i zaleceń Komisji Rewizyjnej  Rady Powiatu w Wieluniu.  
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24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia aneksu do porozumienia 

pomiędzy Powiatem Wieluńskim a Gminą Wieluń w przedmiocie założenia  

i prowadzenia przez Powiat Wieluński Oddziału Przedszkolnego Specjalnego  

w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę Nr XXII/126/20 Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia regulaminu przyznawania Stypendium 

Powiatu Wieluńskiego dla uzdolnionych uczniów i absolwentów.  

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego  

w roku 2023 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie”.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do przeprowadzenia konkursu ofert na wybór podmiotu leczniczego 

realizującego badania specjalistyczne, psychologiczne oraz obserwację szpitalną 

na potrzeby komisji lekarskich orzekających o zdolności do służby wojskowej 

osób stawiających się do kwalifikacji wojskowej.  

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034.  

30.  Sprawy bieżące.  

31.  Wolne wnioski.  

32.  Zamknięcie CLXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  
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Pkt 1 

Otwarcie CLXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CLXXIII 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.   

 

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu. 

Wobec powyższego wszystkie decyzje, które będą podejmowane będą miały moc 

obowiązującą.  

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do przedstawionego porządku posiedzenia Zarządu. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że w wolnych 

wnioskach mamy jeszcze materiał, o którym mówił, dotyczący Zespołu Szkół nr 2. 

Dodał, że rozda materiał, żeby można było w międzyczasie sobie przeczytać. 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w związku z tym, że nie widzi uwag do porządku posiedzenia, oprócz tego  

co przedstawił pan wicestarosta, czyli pismo dotyczące Zespołu Szkół nr 2, które 

będzie w punkcie „Sprawy bieżące”, zapytał, kto jest „za” przyjęciem porządku obrad.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

porządek obrad (głosowało 5 członków Zarządu). 

 

 

   Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie CLXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z CLXX, CLXXI i CLXXII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

5. Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach za 2022 r. - temat sesyjny.  

6. Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o poziomie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 28.02.2023 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 31.03.2023 r. 

7. Przyjęcie informacji Zastępcy Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu  

o stanie i strukturze bezrobocia w Powiecie Wieluńskim oraz działaniach 

łagodzących skutki bezrobocia w 2022 r. - temat sesyjny. 

8. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia Radzie 

Powiatu w Wieluniu „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022  

dla Powiatu Wieluńskiego” – temat sesyjny.  

9. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanie aneksu do porozumienia nr 30/2019 z dnia  

18.09.2019 r. zawartego pomiędzy Powiatem Cieszyńskim a Powiatem 

Wieluńskim w sprawie ponoszenia wydatków na opiekę i wychowanie dziecka.  

10. Przyjęcie informacji Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział  

w Łodzi o planowanych remontach i inwestycjach na drogach krajowych 

znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2023 - temat sesyjny.  

11. Przyjęcie informacji Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi o planowanych 

remontach i inwestycjach na drogach wojewódzkich znajdujących się na terenie 

powiatu wieluńskiego w roku 2023 - temat sesyjny.  
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12. Przyjęcie sprawozdania Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu w 2022 r.  

13. Przyjęcie informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu na temat 

przebiegu akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie zimowym 

2022/2023.  

14. Przyjęcie informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

o zadaniach inwestycyjnych na 2023 r. - temat sesyjny.  

15. Przyjęcie projektu pisma do Burmistrza Wielunia w sprawie pozbawienia kategorii 

drogi powiatowej - drogi powiatowej Nr 4538E.  

16. Rozpatrzenie wniosku mieszkańców ul. Mickiewicza w Skomlinie w sprawie 

wykonania chodnika wzdłuż drogi powiatowej Nr 4511E od ul. Żeromskiego  

do posesji nr 8 na ul. Mickiewicza.  

17. Rozpatrzenie wniosku sołtysa wsi Kurów w sprawie wykonania poboczy  

na ul. Wieluńskiej w Kurowie.  

18. Rozpatrzenie wniosku Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, Komisji 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Osjaków 

dotyczącego wsparcia w remoncie drogi gminnej Dębina-Walków.  

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu dotyczącej ustalenia wysokości opłat  

za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na obszarze Powiatu 

Wieluńskiego.  

20. Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów za I kwartał  

2023 r.  

21. Przyjęcie projektu porozumienia w związku z wnioskiem PGE Dystrybucja S.A. 

Oddział Łódź w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości 

oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 1470, położonej w obrębie Skrzynno, 

gmina Ostrówek, celem budowy przyłącza kablowego nN i złącza kablowego 

ZK1+ZP1 dla zasilania przepompowni ścieków (dot. nieruchomości stanowiącej 

własność Powiatu Wieluńskiego oddanej w trwały zarząd Domu Pomocy 

Społecznej w Skrzynnie). 
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22. Rozpatrzenie wniosku w sprawie obniżenia stawki czynszu wynikającej z umowy 

dzierżawy Nr GNN.6845.8.22 z dnia 15.11.2022 r. nieruchomości gruntowej 

położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Mokrsko oznaczonej w ewidencji 

gruntów jako działki numer: 132/1, 132/2, 132/3, 132/4, 132/7, 132/8, 132/9, 

132/10 o łącznej powierzchni 1,8123 ha.   

23. Zapoznanie z wystąpieniem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Wieluniu z dnia 21.03.2023 r. z kontroli Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach w zakresie polityki finansowej za rok 2022  

i warunków lokalowych oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi w sprawie 

wniosków i zaleceń Komisji Rewizyjnej  Rady Powiatu w Wieluniu.  

24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia aneksu do porozumienia 

pomiędzy Powiatem Wieluńskim a Gminą Wieluń w przedmiocie założenia  

i prowadzenia przez Powiat Wieluński Oddziału Przedszkolnego Specjalnego  

w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu.  

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę Nr XXII/126/20 Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia regulaminu przyznawania Stypendium 

Powiatu Wieluńskiego dla uzdolnionych uczniów i absolwentów.  

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego  

w roku 2023 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie”.  

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do przeprowadzenia konkursu ofert na wybór podmiotu leczniczego 

realizującego badania specjalistyczne, psychologiczne oraz obserwację szpitalną 

na potrzeby komisji lekarskich orzekających o zdolności do służby wojskowej 

osób stawiających się do kwalifikacji wojskowej.  

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 
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29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034.  

30.  Sprawy bieżące.  

31.  Wolne wnioski.  

32.  Zamknięcie CLXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z CLXX, CLXXI i CLXXII posiedzenia Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

sekretarz. Zapytał, czy są uwagi do treści protokołów. Nikt nie zgłosił uwag. Zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem protokołu nr 170 z CLXX posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 170/23 z CLXX posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 171 z CLXXI posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 171/23 z CLXXI posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 
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 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem protokołu nr 172 z CLXXII posiedzenia Zarządu Powiatu.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął protokół 

nr 172/23 z CLXXII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

 

 

 

Pkt 5 

Przyjęcie sprawozdania z działalności Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach za 2022 r. - temat sesyjny. 

 

 

  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Katarzynę Olejnik – dyrektor Domu Dziecka w Komornikach oraz panią Patrycję 

Świtalską – kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw Społecznych. Powiedział,  

że Zarząd otrzymał sprawozdanie przygotowane przez panią dyrektor. Zapytał,  

czy pani dyrektor chciałaby coś dodać do tego sprawozdania. 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach krótko omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu Łukaszowi Dybce. 
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Pan Łukasz Dybka  – członek Zarządu powiedział, że chciałby wrócić  

do sprawy z 23. stycznia, kiedy złożył wniosek o przeniesienie księgowości z Domu 

Dziecka do Powiatowego Centrum Usług Wspólnych (PCUW). Powiedział,  

że Powiatowe Centrum Usług Wspólnych wyraziło możliwość takiego przeniesienia, 

w związku z tym chciałby ponowić ten wniosek, żeby zostało to zrobione,  

bo to umożliwi ograniczenie kosztów.  

Treść wniosku radnego Dybki ujęty został w punkcie 31 niniejszego porządku obrad 

pn. „Wolne wnioski”. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił panią 

dyrektor o ustosunkowanie się do tego tematu. 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że myśli, że te koszty już zostały 

ograniczone, przez odejście tych dwóch osób. Powiedziała, że jeśli chodzi o koszt 

księgowy, to pokusiła się o wyliczenie, jaki to faktycznie byłby zysk, bo nie mamy już 

kolejnego pracownika, którego można w związku z przeniesieniem księgowości 

zwolnić, tak jak były w szkołach dodatkowe osoby do spraw ekonomicznych. Dodała, 

że taki etat już mieli wiele lat temu zlikwidowany, tak więc została sama księgowa 

plus magazynierka, która obsługuje magazyny i zmniejszenie na koszcie 

wychowanka z jej wynagrodzenia brutto, to jest tylko około 320 zł. 

Pan Łukasz Dybka  – członek Zarządu zapytał, czy na jednego. 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że tak, na jednego. 

Pan Łukasz Dybka  – członek Zarządu dopytał to razy 14. 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że nie, to chodzi o to, że pieniądze 

idą z obcych powiatów tylko na te dzieci, a w tej chwili mamy 10 z naszego powiatu. 

Pan Łukasz Dybka  – członek Zarządu powiedział, czyli z naszego powiatu 

na te 10 dzieci, to by się zmniejszyło tylko o 300 zł. 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że nie, 4 osoby mamy poza 

powiatem, to na te dzieci idą pieniądze z obcych powiatów. 

Pan Łukasz Dybka  – członek Zarządu powiedział, że tak, czyli 10 razy  

300 zł. 
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Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że 4 razy 320 zł, bo te swoje i tak 

musimy utrzymać. 

Pan Łukasz Dybka  – członek Zarządu stwierdził, że jeżeli pani mówi,  

że to jest koszt na jednego 300 zł, to za te 4 mamy zwracane, to się nie liczy,  

a za nasze płacimy, czyli 10 razy 300 zł, to jest 3000 zł miesięcznie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że zmniejszony jest 

wpływ z tytułu przez płacone przez inne powiaty. Dodał, że 4 razy 320 zł, to mamy 

powiedzmy 1300 zł. 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że myśli, że jeżeli już w ogóle  

to rozważamy, to dla niej łatwiej byłoby tę współpracę ogarnąć, kiedy już byliby  

w Wieluniu, żeby nie wiązało się to z wożeniem faktur, trochę ta specyfika ich 

placówki jest inna niż szkół - szkoły nie mają faktur za zakupy na ubieranie dzieci,  

na wyposażanie w różne rzeczy, które są potrzebne na bieżąco. Stwierdziła,  

że na pewno częstotliwość tych wyjazdów byłaby dużo większa niż w przypadku 

innych jednostek. Dodała, że jeżeli jest to możliwe, to żeby wrócili do tego tematu 

wtedy, kiedy będą przenoszeni. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że kiedy 

będą przenoszeni, to jeszcze nie wiadomo, bo plany są, ale trudno powiedzieć  

jak będzie z finansowaniem. 

Pan Łukasz Dybka  – członek Zarządu zapytał, ile tych faktur jest 

miesięcznie. 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że nie jest w stanie powiedzieć,  

ile jest liczebnie faktur. 

Pan Łukasz Dybka  – członek Zarządu powiedział, że myśli, że jest mniej 

niż w takich dużych szkołach. 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że jest dużo więcej, bo szkoły,  

np. nie ubierają dzieci. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że wydaje mu się, 

że jest większa różnorodność faktur niż w szkołach. 
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Pan Łukasz Dybka  – członek Zarządu powiedział, że różnorodność tak,  

ale nie, że na 14 dzieci jest nie wie, 100 faktur miesięcznie. 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że musiałaby policzyć, natomiast  

na pewno jest tego dużo, bo np. dziecko potrzebuje coś na jutro do szkoły i trzeba  

to kupić, i już jest faktura, na jakąś jedną rzecz, a ona podlega księgowaniu, 

opisywaniu, wszystkie czynności, które przy innej fakturze, np. na dużo większą 

sumę są do zrobienia, są również do zrobienia przy drobnych fakturach. 

Pan Łukasz Dybka  – członek Zarządu powiedział, że rozumie, że zdarzają 

się przypadki, że coś z dnia na dzień wyniknie, ale myśli, że są też takie planowane 

rzeczy, że kupuje się, np. rzeczy do szkoły raz w miesiącu, czy raz na kwartał,  

ale dalej podtrzymuje stanowisko, że księgowa powinna być przeniesiona  

do PCUW-u, że cały etat nie jest wykorzystany do celów księgowych i ona mogłaby 

też robić w PCUW-e inne rzeczy, że to jest zbyt mała placówka, żeby utrzymywać 

cały etat księgowej.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że ona oprócz spraw typowo 

księgowych prowadzi archiwum zakładowe, jest przeszkolona w tym zakresie. 

Zaznaczyła, że te szkolenia nie są tanimi szkoleniami, jedno kilka lat temu 

kosztowało 1000 zł, ma zrobione 2 szkolenia, to jest takie minimum, jeszcze  

3 mogłoby być, ale tak jak mówił pan, który się nimi opiekuje, ona ma też 

przeszkolenia w ramach zamówień publicznych, bo to prowadzi oraz cały majątek 

jakby, inwentaryzację, wszystko jest po jej stronie, nie jest tylko i wyłącznie  

do księgowania. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że nie wie, czy dzisiaj to rozstrzygną, na pewno niech pani dyrektor przygotuje,  

ile operacji finansowych jest wykonywanych w Domu Dziecka w Komornikach,  

w okresie miesięcznym, za ubiegły rok. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaproponował, aby było  

to za ubiegły rok.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że to nie jest 

tak, że codziennie trzeba każdą fakturę zapłacić, tylko raz w tygodniu można  

je zawieźć. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopowiedział tym bardziej, że do tego 

Wielunia i tak się jeździ, więc jeżeli nie ma chęci, to wystarczy powiedzieć,  

że nie ma chęci, bo według niego jest to zasadne. Kontynuował mówiąc,  

że ma jeszcze drugi temat odnośnie tych wszystkich etatów, które aż dla 14 dzieci  

jest wykorzystywanych, czyli 8 etatów wychowawców, tak. 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że 7. 

Pan Łukasz Dybka  – członek Zarządu powiedział, że myśli,  

że wprowadzenie wymiaru 12-godzinnego spowodowałoby obniżenie ilości tych 

wychowawców. 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że przymierzała się do tego, zgodnie 

z przepisami to jest niemożliwe do zrobienia, ponieważ jest po kontroli inspekcji 

pracy i te wytyczne, które panie im przypomniały powodują, że to jest niemożliwe, 

żeby zrobić zgodny plan, żeby nie było przekroczenia normy dobowej, żeby było  

35 godzin raz w tygodniu przerwy nie mniej niż 11 każdego dnia, to jest szereg 

warunków do spełnienia. Dodała, że uważa, że ta liczba to jest już minimum jakie 

musi być, bo musi dać ludziom urlopy, oni muszą „znikać” jakby obsadzając cały 

tydzień, jeśli chodzi o urlopy, pomijając takie sytuacje jak teraz, kiedy jest sezon 

grypowy, ludzie chorują, zarażają się od dzieci, dzieci od nich, a dzięki temu udało jej 

się obstawić dyżury bez dodatkowych kosztów, czyli w ubiegłym roku nie było 

żadnych nadgodzin. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił  

o przygotowanie tej informacji, o której wcześniej była mowa, na pierwszy majowy  

Zarząd.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach powiedziała, że chciała przypomnieć, że jej  

nie będzie, o czym mówiła pana staroście.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, ile pani 

dyrektor nie będzie. 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że 3. tygodnie, od 11. maja  

do 1. czerwca, dlatego z maja zostało przeniesione sprawozdanie Domu Dziecka  

na kwiecień. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że dobrze, to niech pani dyrektor przygotuje informację na początek maja. 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach zapytała, czy do 10. maja będzie jakiś Zarząd. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że tak, 

musi być. 

Pan Łukasz Dybka  – członek Zarządu zapytał, jak wygląda sytuacja  

z piecem, który miał jakąś awarię.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że piec został wyczyszczony i miał 

być obserwowany, przy obserwacji nie widzą kolejnego lania. Przedwczoraj byli 

hydraulicy i powiedzieli, że czasami jest tak, że jak kolejny raz się zrobi rozruch  

to będzie coś widać, więc żeby kolejny raz napalić w tym piecu na dwa tygodnie  

i jeszcze raz obserwować, natomiast rozmawiała z fachowcami, którzy podsunęli taki 

pomysł, co realizuje w tej chwili, żeby jednak spróbować w bojlerze zamontować 

grzałkę. Stwierdziła, że policzyli, że w sezonie poza grzewczym na tydzień idzie 

około 1600 zł na brykiet, w celu ogrzewania samej wody w centralnym ogrzewaniu,  

a pan stwierdził, że jest na 100% pewny, że te koszty zejdą dużo w dół, jeżeli  

na sezon poza grzewczy będą używać tej grzałki i to na razie uruchamiają, 

jednocześnie da to możliwość dłuższej obserwacji pieca, żeby zobaczyć czy jest  

do wymiany, czy da się z nim jeszcze coś zrobić. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy orientowała się pani dyrektor, ile taki piec kosztuje. 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że pan powiedział, że około  

40 tys. zł na sam piec trzeba liczyć, plus robocizna. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeżeli 

są takie symptomy, że coś się dzieje, to żeby to nie wyszło w trakcie zimy. Dodał,  

że być może wychodzi wilgotność, brykiet może być wilgotny i może gdzieś  

na zewnątrz takie sytuacje się zdarzają.  

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że ta woda lała się od dołu,  

więc wydawało im się, że będzie to coś poważniejszego, natomiast, jak założą  

grzałkę, to sprawdzą jak grzeje tę wodę. Jeżeli ta skuteczność będzie zadowalająca,  



17 
 

to dopytała, czy jest możliwe, żeby tej grzałki używali również zimą na samo 

ogrzewanie wody, żeby ten drugi piec grzał tylko wodę w kaloryferach  

i uzyskała odpowiedź, że można tak spróbować. 

Pan Łukasz Dybka  – członek Zarządu zapytał, jakiej wielkości jest bojler. 

Pani Katarzyna Olejnik – dyrektor Domu Dziecka im. Św. Urszuli 

Ledóchowskiej w Komornikach odpowiedziała, że nie pamięta ile ma litrów, chyba 

1000, a piece są 80 kW i 120kW, więc gdyby tym piecem 120 kW spróbowali ogrzać 

tylko wodę w kaloryferach, to może to będzie jakieś rozwiązanie. Dodała, że myśli,  

że wola przenoszenia do Wielunia, jak pan starosta powiedział jest tylko kwestia 

szukania tych pieniędzy w ramach nowego Ładu, bo gdyby to doszło do skutku,  

to można by to tak zostawić na razie. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy do sprawozdania są jakieś uwagi. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem sprawozdania, które następnie zostanie przekazane na Radę Powiatu. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z działalności Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach za 2022 r. - temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 6 

Zapoznanie z informacją Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Wieluniu o poziomie zobowiązań i należności Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu na dzień 28.02.2023 r., 

sporządzoną według stanu księgowego na dzień 31.03.2023 r. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Annę 

Freus – dyrektora SP ZOZ w Wieluniu. Stwierdził, że z przedstawionego materiału 
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wynika, że jest znaczący wzrost, bo jest ponad 600 tys. zł. Zapytał, z czego  

to wynika, czy głównie ze wzrostu kosztów towarów i usług, czy też to się łączy  

w jakiś sposób z tym, że jeżeli jest więcej świadczeń wykonywanych w szpitalu,  

to też jest wzrost. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że na pewno tak. Następnie omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy ten optymistyczny 

spadek zobowiązań o 2 miliony łącznie, to jest z tytułu zapłacenia faktur. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak,  

ale tutaj są inwestycyjne, więc to jest taki normalny ruch, związany z zarządzaniem, 

po prostu była faktura rozliczeniowa na SOR (Szpitalny Oddział Ratunkowy),  

na około 5 milionów złotych i ona w części zeszła. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy już zaczęły rosnąć 

zobowiązania z tytuły spłaty kredytów. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak, 

spłaty kredytów też, oczywiście idą, więc to zmniejsza pulę środków na wydatki 

bieżące, dlatego zobowiązania wymagalne szczególnie są zagrożone wzrostem  

i niestety, jak się nic nie zmieni, to będą. Dodała, że zobaczą na ile Fundusz 

dostosuje się do sytuacji, wczoraj np. dostała aneks do umowy na fundusz 

zwiększający o ponad 300 tys. zł kontrakt z Narodowym Funduszem Zdrowia  

z funduszu medycznego, więc pozostaje mieć nadzieję, że te dane statystyczne, 

które są przesyłane, będą tutaj uwzględnione, mówi się o wzroście wyceny procedur 

od maja, ale jeszcze nie ma informacji o ile i na czym, od lipca to wiadomo, ale to już 

podwyżkowo. Dodała, że u nich od lipca jest niepokryty poziom kosztów  

z tytułu wynagrodzeń medycznych. Powiedziała, że pokusiła się o porównanie 

rachunku zysków i strat: luty 2022 i luty 2023, narastająco, czyli styczeń i luty 

jednego i drugiego roku, i mają tutaj poprawę wyniku na sprzedaży, co oznacza,  

że w działalności operacyjnej się poprawili, ale koszty finansowe wzrosły w tym 

okresie dwukrotnie, w zeszłym roku było około 200 tys. zł, w tym roku jest około  

400 tys. zł kosztów finansowych, za ten sam okres. 

Pan Łukasz Dybka  – członek Zarządu powiedział, czyli ten zysk  

nie pokrywa. 
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że nie, wynik 

jest pogorszony w stosunku do 2022 r., ale generalnie nie byłoby pogorszenia 

sytuacji, na wynikach rachunku zysków i strat widać to pogorszenie, z tego względu,  

że w pozostałych przychodach operacyjnych w 2022 r. przyjęli darowiznę maseczek, 

o wartości 1 300 000 zł i ona w pozostałe przychody operacyjne weszła. Wiadomo, 

że te maseczki są już wszystkie zużyte, więc one weszły w koszty i nie mają tego 

przychodu, więc jeżeli ten przychód w postaci tej darowizny odejmie, to mamy lepszą 

sytuację niż pierwszy kwartał 2022 r., ale jeżeli uwzględni wynik finansowy, to mamy 

gorszą, ale lepszą na sprzedaży. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś ma pytania. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu dodała, że jest duży 

problem z płynnością finansową, szukają rozwiązania, zwrócili się zarówno  

do BFF-u, jak i BGK-u, do PKO również, każdy z tych podmiotów szykuje im 

symulację, bo nawet jeżeli dojdzie do majowego wzrostu wyceny, który im coś 

zmieni. Nadmieniła, że weszli też w kardiologiczny program pilotażowy, to udało się 

zabezpieczyć i na pewno, z tego tytułu środki finansowe również otrzymają,  

ale to wszystko są działania bieżące i ma nadzieję, że inaczej AOTMiT (Agencja 

Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji) do rzeczy podejdzie, bo okazało się,  

że bardzo wysoko zostały podniesione wyceny procedur w AOS-ie (Ambulatoryjna 

Opieka Specjalistyczna), czyli w poradniach, czyli małe podmioty, które mają dużą 

ilość poradni, nie mają bloku operacyjnego, nie mają SOR-u, skorzystały w stosunku 

do takich podmiotów, które jeżeli chodzi o blok operacyjny działa całodobowo, czy są 

pacjenci, czy są zabiegi, czy są operacje, są cały czas w gotowości i ponoszą koszty, 

żeby pomóc. Podkreśliła, że jest to bardzo niesprawiedliwe, że takie podmioty zostały 

gorzej potraktowane. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że rozmawiając 

wczoraj nieformalnie z członkami Zarządu, zastanawiali się nad szukaniem 

oszczędności w szpitalu i padła taka propozycja, którą trzeba poddać pod dyskusję,  

czy nie należałoby zastanowić się nad zainwestowaniem w fotowoltaikę, która by  

w dużym stopniu zmniejszyła zużycie prądu. Jest to jakiś jednorazowy wydatek, 

natomiast, my szukamy ciągle jakby ratunku w kredytach, w różnego rodzaju 

https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwiutLXJnuT-AhVvsYsKHXV5AnoQFnoECA0QAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.aotm.gov.pl%2F&usg=AOvVaw1gAgfQUKIpDu6WvY5ohVXZ
https://www.google.com/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=&cad=rja&uact=8&ved=2ahUKEwiutLXJnuT-AhVvsYsKHXV5AnoQFnoECA0QAQ&url=https%3A%2F%2Fwww.aotm.gov.pl%2F&usg=AOvVaw1gAgfQUKIpDu6WvY5ohVXZ
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zaciąganiu nowych zobowiązań, natomiast trzeba się zastanowić, czy taki 

jednorazowy wydatek w postaci fotowoltaiki nie byłby dobrym rozwiązaniem,  

ze względu na bardzo duże koszty energii, można by było policzyć, np. jeżeli chodzi 

o zużycie wody jaka byłaby oszczędność w skali roku, jaki jest potrzebny nakład, 

żeby taką oszczędność wygenerować. Dodał, że poddaje taki wątek do dyskusji  

i przemyślenia. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że w listopadzie lub grudniu najprawdopodobniej będzie ogłoszony konkurs w tym 

zakresie, w którym szpital mógłby wziąć udział, finansowanie na poziomie 85%  

i mowa tutaj o termomodernizacji, fotowoltaice i tego typu elementach. Powiedziała, 

że w przyszłym tygodniu chce się spotkać z firmą, która kiedyś robiła tego typu audyt 

dla szpitala, wtedy wycenione to było na 17 milionów zł. Podkreśliła, że muszą 

podejść do tego od nowa, bo są elementy, które warto, a są takie, których nie ma 

sensu, jeżeli chodzi o nasz szpital, więc trzeba to wszystko przedyskutować,  

to co na pewno byłoby sensowne, gdyby w to wchodziło, panele fotowoltaiczne 

oczywiście na dachu, ale wraz z remontem dachu. Pytanie, czy w ramach tego 

programu dałoby radę również zająć się tym dachem, bo jeśli dałoby radę to super, 

niemniej jednak, to jest na poziomie 85%, wtedy ta termomodernizacja, z informacji, 

które uzyskała, to z audytu wynika okres zwrotu znacznie powyżej 5 lat, przy czym 

on był zrobiony pod projekt i teraz jak będzie miała możliwość się spotkać  

i prowadzić rozmowę od początku do końca, to jest zainteresowana uzyskaniem 

takiej rzetelnej informacji i szacowane koszty tej inwestycji i okres zwrotu 

zaprezentują Zarządowi.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział odnośnie  

tej wypowiedzi, że jest tyle miejsca na placu szpitala, że tak naprawdę to nie musi 

być dach, tam by się wygospodarowało od strony południowej. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że myśli,  

że by się wygospodarowało, tym bardziej, że nawet by myśleli w kwestiach 

parkingowych, to też wymagałoby to sporych inwestycji, żeby tam teren akurat pod tą 

drugą siatką dostosować i dojechać, bo oczywiście część tego terenu niedaleko 

lądowiska zajmują pod parkingi, dlatego, że zwolnili obszar ogrodzony jako szpital, 

ale tutaj z własnością sprawa nie jest jasna, także nie jest on wskazywany jako teren 

parkingowy szpitala, więc musieli przenieść, ale myśli, że jak najbardziej. 
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Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy nie warto byłoby się 

dowiedzieć, jaki byłby koszt założenia paneli fotowoltaicznych, które by w dużym 

stopniu zmniejszyły rachunki za energię, jaka to jest kwota - czy pół miliona,  

czy więcej, czy mniej i jaką to by dało oszczędność? 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że rozumie, 

czyli w całkowitym oderwaniu od termomodernizacji, od tego projektu. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że wydaje mu się, że jeżeli  

to jest w granicach 120, to wychodzi, że przynajmniej 120 kW musiałaby mieć  

ta instalacja. 

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że nie ma nic 

przeciwko temu, żeby korzystać z tych programów, tylko dla nas właściwie każdy 

miesiąc, każde półrocze, to są ogromne koszty. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy za ciepłą wodę płacimy 

osobno. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak,  

do energetyki cieplnej. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, jaki to jest koszt. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że do energetyki cieplnej w sezonie rachunki rzeczywiście są wysokie,  

bo za 2 miesiące zapłacili teraz 400 tysięcy złotych, ale poza sezonem zobaczą jak 

teraz będzie przy tych nowych cenach, wcześniej to były koszty niewysokie. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że od kwietnia wisi 

ogłoszenie w Komunalnej odnośnie wyższej ceny wody i ścieków, ale nie wie  

jak z ciepłem. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że miesięczne 

koszty były w zasadzie niewysokie, bo to było nie w czasach kryzysu około  

20-30 tysięcy, teraz na pewno będzie znacznie wyższa kwota, zaznaczyła, że mówi 

poza sezonem. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dopytał, czy miesięcznie. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy wcześniej. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak, 

teraz musimy liczyć razy 2. 
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że myśli, że warto przy tej 

fotowoltaice pomyśleć nad pompą ciepła, czy przy tak dużym zakładzie to może 

nawet jakiś moduł trzeba byłoby zrobić, który zapewniałby wodę ciepłą i wtedy, jeżeli 

byłaby ta fotowoltaika, to jedno w drugie by wchodziło. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że wszystko wymaga nakładów.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że jest jeszcze 

inny problem, trzeba by było zaraz przy tej fotowoltaice magazyny energii, bo jest już 

wymóg. Podkreślił, że wie, że wiele osób, które sobie przyłączyło, w tej chwili ma 

problemy i wyłączają fotowoltaikę, bo linia energetyczna nie jest przygotowana  

do przyjęcia aż tylu voltów.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jest taka zasada,  

że w momencie, np. kiedy jest dzień słoneczny i produkuje dużo, jest ta nadwyżka,  

to powoduje, że to rozłącza i wyłącza, ale przy tak dużym zakładzie, chodzi  

o dobranie takiej instalacji, która może na 100% nie będzie zabezpieczała,  

ale w granicach, np. 80% spowoduje, że będzie działać cały czas. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że temat 

jest do rozważenia. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że wydaje mu się,  

że przy 17 milionach zł, to musielibyśmy wydać około 2,5, prawie 3 miliony zł wkładu 

własnego. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała,  

że 17 milionów zł było już jakiś czas temu i trzeba przeanalizować zakres 

przedmiotowy. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że z tego, co wie, to teraz 

kilowat można zrobić w granicach 3000 zł, czyli taka instalacja w granicach nawet 

150 kW, to jest tylko 450 tys. zł i wydaje mu się, że przy 80% dotacji, ta inwestycja  

w ciągu dwóch lat, nawet w ciągu roku, mogłaby być spłacona. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że może 

ewentualnie byśmy myśleli o termomodernizacji, bo wtedy zużycie jest mniejsze. 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział,  

że termomodernizacja w przypadku tego budynku nie jest potrzebna, bo tam  

są grube mury. 
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Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że w ogóle  

by się na tym nie opierała i po prostu musieliby od nowa popatrzeć na nasz obiekt 

logicznie, sensownie, co należałoby zrobić, bo jeżeli chodzi o sam budynek,  

to skoncentrować się na dachu, jak najbardziej można, bo tam też są ucieczki ciepła, 

a dach przed nami jest w przeciągu kilku lat, rzeczywiście trzeba by było dachem się 

zająć. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że na początku zająłby się 

fotowoltaiką, można nawet zrobić ją gdzieś z boku, wykorzystać jakiś teren,  

bo to spowoduje, że będziemy mieli jakieś oszczędności i możliwości dalszej 

inwestycji, a np. rzucenie się na jakąś bardzo dużą inwestycję spowoduje, że znowu 

wkład własny i czas zwrotu tej inwestycji się wydłuży, i będziemy musieli i tak 

dokładać, a tak, zrobienie fotowoltaiki i ciepłej wody, wydaje mu się, że jesteśmy  

w stanie odzyskać te pieniądze w ciągu roku i powiedzmy, że następny rok 

spowoduje pewnego rodzaju oszczędności, zluzowanie budżetu szpitala,  

czy powiatu. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że poruszy 

ten temat na spotkaniu, bo jeżeli byłaby możliwość skorzystania z jakiegokolwiek 

programu zewnętrznego lub tego, o którym jest mowa na ten rok, wrzesień, listopad, 

grudzień, to pewnie, że warto, nawet jeżeli na panele, które nie bezpośrednio  

na budynek, czy nie wchodzić w ingerencję budynku, ale to jest do sprawdzenia. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy działka 30/16 jest  

w zasobach szpitala, pomiędzy lądowiskiem w stroną zachodnią, od strony 

Wiśniowej. 

Pani Anna Freus – dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odpowiedziała, że tak,  

i to jest obszar, który mógłby być. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że jest od strony południowej  

i myśli, że można by wykorzystać tę działkę, która ma powierzchnię 19 arów,  

więc spokojnie taka instalacja by się tam zmieściła. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaznaczył, że pani 

dyrektor wie w jakim kierunku ma działać.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że trzeba 

sprawdzić w Wojewódzkim Funduszu, bo nawet gdyby to była pożyczka, to nas 

ratuje, bo raty będziemy spłacać z tego, co zaoszczędzimy.   



24 
 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są uwagi 

do informacji. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził, że Zarząd zapoznał się z informacją. 

Ogłosił zamknięcie tego punktu. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu zapoznał się z informacją Dyrektora 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu o poziomie 

zobowiązań i należności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu na dzień 28.02.2023 r., sporządzoną według stanu księgowego na dzień 

31.03.2023 r. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Z sali obrad wyszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  

 

 

Pkt 7 

Przyjęcie informacji Zastępcy Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu  

o stanie i strukturze bezrobocia w Powiecie Wieluńskim oraz działaniach 

łagodzących skutki bezrobocia w 2022 r. - temat sesyjny. 

 

 

  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią 

Małgorzatę Pamułę – zastępcę dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu. 

Zapytał, czy pani dyrektor chciałaby coś dodać do tej informacji.  

Pani Małgorzata Pamuła – zastępca dyrektora Powiatowego Urzędu 

Pracy w Wieluniu omówiła przedmiotową informację. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem przedmiotowej 

informacji. Zaprosił panią dyrektor na sesję i na komisję.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Zastępcy Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Wieluniu o stanie  

i strukturze bezrobocia w Powiecie Wieluńskim oraz działaniach łagodzących skutki 

bezrobocia w 2022 r. - temat sesyjny (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny  

Pan Krzysztof Dziuba). 

  Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 8 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedstawienia 

Radzie Powiatu w Wieluniu „Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2022 

dla Powiatu Wieluńskiego” – temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Beatę 

Korczewską – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie. Poprosił panią 

dyrektor o streszczenie przedstawionego materiału. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu omówiła przedmiotową sprawę. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to sprawozdanie 

to jest jak gdyby z automatu robione, dalej tych mężczyzn w przedziale wiekowym 

60-64 nie ma. 

Pani Beata Korczewska – dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu powiedziała, że tak, to jest co roku to samo, natomiast w tym 

roku policzyły, ściągnęły dane z GUS-u (Główny Urząd Statystyczny), bo nie można 

ściągnąć tej grupy wiekowej 60-64, tylko są inne podziały, więc ci mężczyźni  

są wykazani w ogólnej liczbie, tylko znajdują się w tym wieku produkcyjnym.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że dane  

o bezrobociu teraz już się pokrywają z Urzędem Pracy. 

Pani Beata Korczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu powiedziała, że tak, bo te dane dotyczące działalności Urzędu 

Pracy i Domów Pomocy, są generowane ze sprawozdań, więc je tylko zasilają i nie 

możemy tutaj nic poprawić.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem „Oceny 

zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Powiatu Wieluńskiego”. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął „Ocenę 

zasobów pomocy społecznej za rok 2022 dla Powiatu Wieluńskiego” (głosowało 4 

członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).  

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1174/23 w sprawie przedstawienia Radzie Powiatu w Wieluniu „Oceny zasobów 

pomocy społecznej za rok 2022 dla Powiatu Wieluńskiego” – temat sesyjny 

(głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Uchwała Nr 1174/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 9 

Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu o podpisanie aneksu do porozumienia nr 30/2019 z dnia  

18.09.2019 r. zawartego pomiędzy Powiatem Cieszyńskim a Powiatem 

Wieluńskim w sprawie ponoszenia wydatków na opiekę i wychowanie dziecka. 

  

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, w jakim 

wieku jest to dziecko. 
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Pani Beata Korczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że w okolicach 15 lat. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wcześniej rozpatrywali sprawozdanie Domu Dziecka i tam jest przedział wiekowy 

dzieci, które znajdują się w Domu Dziecka jest 15-17 lat i jeżeli byłaby taka 

możliwość, jakby ktoś ukończył te 18 lat i już usamodzielnił się, to czy nie można by 

było tego dziecka przenieść do naszego Domu Dziecka, żeby nie ponosić kosztów.  

Pani Beata Korczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że to dziecko jest w rodzinie zastępczej, więc  

z rodziny zastępczej do placówki nie ma możliwości przeniesienia, tutaj koszty 

wzrosną o 125 zł. Przekazała, że w lutym zmieniła się ustawa o wspieraniu systemu 

rodzin zastępczych i w ramach tej ustawy powiat, poza obciążeniem kosztami pobytu  

w rodzinie zastępczej innego powiatu, może obciążyć też kosztami opieki 

koordynatora, czyli jeżeli koordynator opiekuje się rodzinami, to oni obciążają nas 

tymi kosztami, te koszty nie są duże, są w granicach 100-120, chyba w powiecie 

opoczyńskim jest w granicach 300 zł, też będzie taki aneks. Dodała, że takie koszty 

musimy ponieść, do tego zobowiązuje nas ustawa, natomiast my też będziemy 

zmieniać nasze porozumienia i będziemy też obciążać inne powiaty kosztami 

naszych koordynatorów i przygotowują już w tej chwili te porozumienia dotyczące 

naszych dzieci, będziemy te pieniądze ściągać. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy koszty dzieli się 

przez liczbę dzieci będących pod opieką koordynatora i czy to znaczy,  

że koordynator powie, że np. w opoczyńskim ma ileś dzieci i jak nie przybywa  

to zmniejszają się koszty na jednego.  

Pani Beata Korczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wieluniu odpowiedziała, że koordynator nie może mieć więcej niż 15 

dzieci, może mieć mniej, tam sytuacja jest taka, że jest rodzinny Dom Dziecka, jest 3 

naszych dzieci i koordynator ma pod opieką tylko 8 dzieci, więc koszty tego 

koordynatora dzielą na te 8 dzieci.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że mnożą przez 3 

nasze. 

Pani Beata Korczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie powiedziała, że tak, mnożą przez 3 naszych dzieci, dlatego tam  

są te koszty większe, w większości powiatów to jest 100, 120, 130 zł. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

zaakceptowaniem treści aneksu. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) zaakceptował  

treść aneksu do porozumienia nr 30/2019 z dnia 18.09.2019 r. zawartego pomiędzy 

Powiatem Cieszyńskim a Powiatem Wieluńskim w sprawie ponoszenia wydatków  

na opiekę i wychowanie dziecka (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

 Pan Krzysztof Dziuba).          

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 10 

Przyjęcie informacji Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział  

w Łodzi o planowanych remontach i inwestycjach na drogach krajowych 

znajdujących się na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2023 - temat sesyjny. 

 

 

 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku z brakiem 

przedstawicieli GDDKiA przeszedł do procedury głosowania i zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji.   

    

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddział w Łodzi  

o planowanych remontach i inwestycjach na drogach krajowych znajdujących się  

na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2023 - temat sesyjny (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Krzysztof Dziuba).      

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 11 

Przyjęcie informacji Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi o planowanych 

remontach i inwestycjach na drogach wojewódzkich znajdujących się  

na terenie powiatu wieluńskiego w roku 2023 - temat sesyjny. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku z brakiem 

przedstawicieli ZDW w Łodzi pomimo zaproszenia, przeszedł do procedury 

głosowania i zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji.   

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

informację Zarządu Dróg Wojewódzkich w Łodzi o planowanych remontach  

i inwestycjach na drogach wojewódzkich znajdujących się na terenie powiatu 

wieluńskiego w roku 2023 - temat sesyjny (głosowało 4 członków Zarządu, nieobecny 

Pan Krzysztof Dziuba).          

  Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 12 

Przyjęcie sprawozdania Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

z działalności Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu w 2022 r. 

 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

Bartłomieja Panka – kierownika Powiatowego Zarządu Dróg oraz pana Macieja 

Brysia – naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg. Otworzył dyskusję. 

Zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem 

sprawozdania. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu z działalności 

Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu w 2022 r. (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Krzysztof Dziuba). 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 13 

Przyjęcie informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

na temat przebiegu akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie 

zimowym 2022/2023. 

 

 

  Na salę obrad wszedł Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył dyskusję. 

Udzielił głosu panu Henrykowi Wojcieszakowi.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu powiedział, że bardzo 

pozytywnie, że z usług obcych zeszliśmy prawie 3 razy albo nawet więcej, bo mamy 

już niecałe 60 tys. zł, a ponad 180 tys. zł było w tamtym roku i zapasy materiałowe 

też mamy chyba większe.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że przeważająca wartość tej kwoty na zimę, to właśnie zapasy, które 

mają na placu, wynajem obcego sprzętu to już jest naprawdę niewiele w porównaniu 

z tą kwotą tylko tu jest taki problem, że ta kwota raczej nie zniknie,  

z tego tytułu, że są nośniki zewnętrzne, które muszą mieć na stanie, w razie jakichś 

poważniejszych zim, to z ciągnikiem z posypywarką, jak i samym samochodem  

nie są w stanie całego powiatu przejechać w sposób zadowalający dla mieszkańców, 

bardzo długo by to trwało, dlatego, tak jak tutaj przygotował, raz na jakiś czas obcy 

sprzęt był wzywany, z tego tytułu, że mieli zawarte umowy i wykonawcy 
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sygnalizowali, że dobrze, że mamy swój sprzęt, ale oni podpisali umowy, mają 

zablokowanych kierowców, auta, sprzęt i chcieliby chociaż jakiś grosz na tych 

kierowców zarobić. Powiedział, że z tego tytułu wprowadził taką zasadę, że jeżeli  

to była delikatna zima, symboliczne opady, to rzeczywiście robili wszystko sami,  

ale jeżeli śnieg spadł w całym powiecie, to wprowadził taką zasadę, żeby te obce 

sprzęty robiły po 1-2 kursy, ten tańszy sprzęt, który był po 8 złotych, żeby robił  

2 kursy, a te obce, które są aż po 18 zł za kilometr, żeby przynajmniej po 1 kursie 

zrobiły, wyjechały i potem wracały na bazę. Dodał, że zrobił też taką symulację,  

bo to jest ważne, ile nas kosztuje auto volvo, bo to jest nowość, w tym roku zrobili 

ponad 3,5 tysiąca kilometrów tym samochodem, to paliwo plus kierowca wyszło 

niewiele ponad 5 zł, przy np. obcym sprzęcie pana, który ma ich piaskarkę,  

a swoje auto, on miał od 8 do 10 zł, w zależności, czy było tylko sypanie,  

czy odśnieżanie i sypanie, ale jeżeli chodzi o te pozostałe sprzęty, panów, którzy 

mają swoją piaskarkę, swoje auta, to już jest kwota 18 zł, w porównaniu  

z 5 zł to niewątpliwie jest to oszczędność.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy było 

wykonanie kosztów utrzymania w ciągu zimy tej drogi, 14 kilometrowe odcinki,  

co przejęliśmy od Urzędu Województwa. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu powiedział, że nie robił, ale jest to łatwe do obliczenia, bo wystarczy ilość 

kilometrów, które przejechali, z tym, że ta droga powiatowa nr 4538, czyli była 

wojewódzka, to jak na konkretną drogę, np. na Mokrsko, czy Konopnice wysyłał 

sprzęt raz, żeby posypać, to na tę drogę wojewódzką sypali dwukrotnie, albo 

trzykrotnie, bo wymagała tego sytuacja, z racji uczęszczania samochodów. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jeżeli 

byłyby te do wyliczenia, to bardzo by o nie prosił.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że koszty  

w stosunku do tamtego roku mamy teoretycznie o niecałe 40 tysięcy większe,  

ale zakupy „zjadły” nam 120 tysięcy więcej i poprzednio nie uwzględnialiśmy chyba 

naszych pracowników, 40 tysięcy.  

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu powiedział, że te 40 tysięcy na pracownika to są zarówno operatorzy, 

którzy jeździli autem, ciągnikiem z posypywarką, ciągnikami oraz dyżurni. Dodał,  
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że mają ładny zapas soli, którego w tamtym roku nie mieli. Nadmienił, że cena soli 

trzykrotnie wzrosła. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, jaki jest napęd tych 

posypywarek, które zakładają te firmy zewnętrzne. Czy to jest hydrauliczne, 

elektryczne? 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że to jest podpięte pod tachograf. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, jaki jest napęd posypywania, 

elektryczny czy hydrauliczny. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że hydrauliczny. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, czy wystarczy zakupić 

przyczepę, na którą się to położy i można śmiało jechać ciągnikiem. 

Pan Bartłomiej Panek – kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że tak teoretycznie, przy tych bliższych dystansach. 

Dodał, że boi się mając sam tylko ciągnik bez tych aut, jeżeli wyśle auto na Skomlin, 

a ciągnik na Konopnicę, to może trochę tam zmarudzić.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że to jest zawsze swój.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że to nie 

może być przyczepa, tylko musi być jednoosiowa, albo ewentualnie tandemowa,  

bo zawrócić gdzieś to już jest problem. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację  Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu na temat przebiegu 

akcji zimowego utrzymania dróg powiatowych w sezonie zimowym 2022/2023 

(głosowało 5 członków Zarządu).       

 Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 14 

Przyjęcie informacji Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu  

o zadaniach inwestycyjnych na 2023 r. - temat sesyjny. 
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Udzielił głosu panu Łukaszowi Dybce. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że chciałby postawić 

wniosek o wystąpienie do Wieltonu, żeby sprezentował nam przyczepy pod 

utrzymanie zimowe.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że myśli, 

że najpierw trzeba porozmawiać z szefostwem i dopiero złożyć wniosek. 

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że Zarząd upoważnia 

starostę do rozmowy. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że dobrze. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem informacji. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację  Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu o zadaniach 

inwestycyjnych na 2023 r. - temat sesyjny (głosowało 5 członków Zarządu). 

   Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił o przerwę. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 10-minutową 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. W obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu 

uczestniczy 5 członków Zarządu.  
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Pkt 15 

Przyjęcie projektu pisma do Burmistrza Wielunia w sprawie pozbawienia 

kategorii drogi powiatowej - drogi powiatowej Nr 4538E. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że w związku z tym, że mamy w zanadrzu podpisać porozumienie, które zostało już 

opracowane, zaakceptowane i poprawione przez radców prawnych starostwa, które 

będzie rozpatrywane, a dotyczy to bezpiecznych przejść, które Urząd Marszałkowski 

chciałby wykonać w ramach budżetu obywatelskiego, w którym ma zapisane środki 

na ten cel, dlatego projekt pisma do pana burmistrza pozostawia się jako sprawę  

w toku aż do ostatecznej decyzji, co do przejść dla pieszych ze stronu Urzędu 

Marszałkowskiego. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu przedmiotowej sprawy w toku aż do ostatecznej decyzji odnoście 

przejść dla pieszych ze stronu Urzędu Marszałkowskiego Województwa Łódzkiego 

(głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Pkt 16 

Rozpatrzenie wniosku mieszkańców ul. Mickiewicza w Skomlinie w sprawie 

wykonania chodnika wzdłuż drogi powiatowej Nr 4511E od ul. Żeromskiego  

do posesji nr 8 na ul. Mickiewicza. 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

kierownikowi Bartłomiejowi Pankowi.  
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   Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zapytał, czy nie powinno to być 

rozpatrzone jako petycja mieszkańców na Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Powiatu w Wieluniu. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie. Dopowiedział, że nie ma tego w budżecie i odpowiedź może być taka,  

że zostanie to zaplanowane w przyszłym budżecie.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że przy transformacji.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że może tak, że poszukujemy środków zewnętrznych, bo w tej chwili jesteśmy  

na realizacji dużej inwestycji na terenie gminy Skomlin.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu dodał, że będziemy szukać 

możliwości.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że będziemy szukać możliwości i jeśli taka możliwości się pojawi, to zostanie  

to zaplanowane w budżecie powiatu. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem.  

 

 

 

        Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję   

o udzieleniu odpowiedzi na wniosek mieszkańców ul. Mickiewicza w Skomlinie  

w sprawie wykonania chodnika wzdłuż drogi powiatowej Nr 4511E  

od ul. Żeromskiego do posesji nr 8 na ul. Mickiewicza informującej, że będą 

poszukiwane środki zewnętrzne na realizację ww. zadania. W przypadku otrzymania 

dofinansowania w budżecie powiatu wieluńskiego zostaną zaplanowane środki  

na ten cel (głosowało 5 członków Zarządu).      

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 17 

Rozpatrzenie wniosku sołtysa wsi Kurów w sprawie wykonania poboczy  

na ul. Wieluńskiej w Kurowie. 
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Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że pismo jest  

z 5. kwietnia, a 4. kwietnia razem z panem kierownikiem na zaproszenia pana sołtysa 

byli w Kurowie i wytłumaczyli panu sołtysowi tematy, które podejmuje w piśmie,  

więc nie wie, czemu to pismo ma służyć. Nadmienił, że nie ma odwodnienia,  

więc jakby użycie tego materiału jest zasadne, żeby było przepuszczalne,  

co tłumaczyli panu sołtysowi, drugiego pobocza nie można ściąć, ponieważ dojdzie 

do zalania.  

  Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

dopowiedział, że sprawdził na Geoportalu i praktycznie pobocze jest sąsiada,  

to nie jest nasze.   

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał pana 

kierownika jaką proponuje odpowiedź.  

   Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że zaproponował już odpowiedź. 

   Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu zauważył, że w materiałach jest 

propozycja odpowiedzi.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

przekazał, że zrobił też zdjęcia, żeby Zarząd miał pogląd pracy jaką wykonali na tych 

poboczach. Dodał, że jest to niezrozumiałe. Na początku pan sołtys zaprosił  

go na spotkanie, pojechał tam osobiście, prosił o ścięcie poboczy po jednej stronie, 

żeby mieszkańcy mogli dojść bezpiecznie. Po ścięciu poboczy poprosił o posypanie 

czymkolwiek, żeby nie chodzić po ziemi. Podkreślił, że posypał i okazało się, że ten 

materiał jest dla tego pana niezadawalający. Zaznaczył, że ściąć po drugiej strony 

nie mogą, ponieważ nie jest to nasza działka.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy to chodzi o to samo, co zostało wykonane, czy chodzi o coś innego.  

 Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu wyjaśnił, że pan sołtys ma zastrzeżenia co do jakości wykonania 

pobocza po jednej stronie, a teraz chciałby, aby po drugiej stronie zrobić to samo, 

czyli ściąć i umocnić kamieniem. Zaznaczył, że po drugiej stronie nie mogą, 

ponieważ oprócz płotu sąsiad ma jeszcze 70 cm swojej działki.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy pan 

kierownik odpisał na pismo.  
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  Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że nie, przygotował propozycje odpowiedzi.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że odpowiedź na ten 

wniosek jest przygotowana do Zarządu i zaproponował, aby w ten sposób odpisać 

wnioskodawcy.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

dopowiedział, że jest jeszcze temat, aby przy sklepie obsypać kamieniem, ale z racji 

warunków pogodowych - są tam kałuże nie mogą tego zrobić, ale granice naszego 

pasa drogowego umocnią.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

zaakceptowaniem projektu odpowiedzi.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

odpowiedź na wniosek sołtysa wsi Kurów w sprawie wykonania poboczy  

na ul. Wieluńskiej w Kurowie, przygotowaną przez Kierownika Powiatowego Zarządu 

Dróg w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).      

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 
 

Pkt 18 

Rozpatrzenie wniosku Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, Komisji 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Osjaków dotyczącego wsparcia w remoncie drogi gminnej Dębina-Walków. 

 
 
 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

przygotowany projekt odpowiedzi.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

dopowiedział, że sytuacja jest niezrozumiała, precedens.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu również powiedział, 

że sytuacja jest niezrozumiała i zapytał, kto jest „za” odpowiedzią w takiej formie jaka 

została przestawiona przez kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu.  
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   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zaakceptował 

odpowiedź na wniosek Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa, Komisji 

Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu oraz Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Osjaków 

dotyczący wsparcia w remoncie drogi gminnej Dębina-Walków, przygotowaną przez 

Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 
 
 

Pkt 19 
Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu dotyczącej ustalenia wysokości opłat  

za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na obszarze Powiatu 

Wieluńskiego.  

 
 
 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił pana 

kierownika o przedstawienie wyliczeń, o których rozmawiali, że przy tych stawkach 

gdyby to zostało, nie ma żadnej szkody tylko inny sposób wyliczenia.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że sposób wyliczenia jaki istnieje jest prawidłowy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział, że tak, 

aby pogodzić strony.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że strony ta obniżka z tego, co słyszał, nie będzie zadowalała o 2 zł, 

ponieważ wysłali pismo, że takie coś jest planowane argumentując, że to jest dla nich 

zbyt mała obniżka. Dodał, że jeżeli chodzi o dochody PZD za rok 2022,  

to za umieszczenie urządzeń w pasie drogowym 530 tys. zł, w tym roku mają  

575 tys. zł, ponieważ wiadomo, że to cały czas wzrasta, bo co roku ktoś umieszcza 

urządzenia i to będzie tendencja zwyżkowa.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopytał, czy to jest 

plan, czy już efekt.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że to jest efekt i powtórzył, że 575 tys. zł mają na dzień 31.03.2023 r., 
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ale co jest istotne i znamienne to za zajęcie pasa, że firmy wchodzą na drogę 

powiatową i że wykonują prace kanalizacyjne, sanitarne w roku 2022 uzyskalibyśmy 

93 tys. zł. Na dzień dzisiejszy mają już na 31.03. około 300 tys. zł, czyli 3 razy więcej 

niż przez cały rok 2022. Dodał, że dochodzi średnio 100 tys. zł na miesiąc. Jedyne  

co go zastanowiło, bo miał spotkanie z wójtem z Osjakowa, to pokazał mu symulację 

za zajecie pasa drogowego w Raduczycach i tam rzeczywiście chyba wyszło  

im za zajęcie pasa na tę budowę - przewidzieli 120 tys. zł za zajęcie, a wyszło im 

około 1 500 000 zł. Zaznaczył, że to są duże kwoty, ale zgodne z tymi stawkami, 

które są i tak powinny być naliczane. Przekazał, że pan wójt Osjakowa był  

na spotkaniu i posiłkował się uchwałą Rady Gminy Wieluń, że mają zapis w uchwale, 

że stawki, stawkami, ale jeżeli są tam wykonywane jakieś prace komunalne,  

tzn. woda, czy kanalizacja sanitarna, to te stawki ulegają obniżeniu o 95% i mówił,  

że to 95% to jest może rzeczywiście za dużo i zaproponował 1 zł, żeby za to płacić, 

to jest dla nich do zaakceptowania.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zapytał, ile jest takich inwestycji  

na terenie powiatu.   

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

powiedział, że to są główne nasze drogi.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, jaki będzie 

uszczerbek.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

poinformował, że duży, jako powiat zarabiamy właśnie na takich inwestycjach: 

kanalizacja, wodociąg. Jeżeli prywatny podmiot zajmuje na jeden dzień załóżmy 

10m2 to jest około 50 zł, a jeśli są wykonywane roboty kanalizacyjne, to jak 

wspomniał na Sieńcu trwa budowa kanalizacji sanitarnej i od 1. stycznia  

nie odbudowali chodnika, cały czas im nalicza i jest to kwota ponad 50 tys. zł. 

Nadmienił, że takie roboty mają wykonywane teraz na gminie Biała – Wiktorów, 

kanalizacja sanitarna i wie, że firma weszła też na Raduczyce w gminie Osjaków 

oraz jest wykonywana też od Skrzynna w stronę Ostrówka i cały czas Popowice, 

które już się kończą, ale to są 4 takie duże inwestycje.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zaznaczył, że przy założeniu,  

że w tamtym roku było 90 tys. zł, a symulacja pokazuje, że wychodzi prawnie  

100 tys. zł miesięcznie to wychodzi 1 200 000 zł do 90 tys. zł, to jest zdecydowana 

różnica. W związku z tym jak nawet zostałaby przyjęta obniżka do 90% tej stawki  
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to i tak będziemy mieli 10%, czyli 130 tys. zł, czy 120 tys. zł, a nie 90 tys. zł,  

to co było w tamtym roku. Dodał, że jego zdaniem generalnie chyba byśmy jako tako 

opanowali inflację, czyli może kwestia przyjęcia stawki.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

aby jeszcze tę sprawę przedyskutować, pozostawić w toku, spotkać się z wójtami  

i ostatecznie przeanalizować wzbogacając o ten zapis, o którym była mowa,  

ale podkreślił, że jeszcze trzeba to przeanalizować. Powiedział, że można, np. o 50% 

obniżyć.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dodał, że jak zostawimy  

to przerzucamy to między sobą, albo jak robimy inwestycję na drodze powiatowej. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział, że nie 

chce, aby były nieporozumienia między wójtami.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

wtrącił, że tym bardziej, że dokładają nam do każdej inwestycji.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że na 

przykład przy kanalizacji może być 4 zł, ale nie 1 zł.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że też jest za tym, ale bez 

przesady dodając, że nie ingerują w ich podatki, czynsze.   

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że 1 zł to i tak jest 

12,5%, czyli obniżka mniejsza niż 90% teoretycznie dodając, że mówił teraz  

o liczbach. 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powtórzył, że jego 

zdaniem sprawę należy pozostawić w toku i ostatecznie zostanie podjęta decyzja.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że inne powiaty też biorą.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu wtrącił, że jest kwestia sposobu 

naliczania.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

poinformował, że kwestia dotyczy tego, czy naliczają dobrze, bo nie ma kilku 

sposobów naliczania. Zaznaczył, że naliczają dobrze.   

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest  

„za” tym, aby sprawa pozostała w toku do przeanalizowania i podjęcia ostatecznej 

decyzji. 
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję  

o pozostawieniu sprawy pn. „Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu  

w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu dotyczącej 

ustalenia wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych na obszarze 

Powiatu Wieluńskiego w toku, celem przeanalizowania i podjęcia ostatecznej decyzji 

(głosowało 5 członków Zarządu).       

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 
 

Pkt 20 
Przyjęcie informacji Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącej 

pozyskanych środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów za I kwartał 

2023 r. 

 
 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poinformował,  

że kwota środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów za I kwartał to 950 zł.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że I kwartał jest 

zawsze słabszy.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem informacji.  

 
 
 

 
       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

informację  Dyrektora Międzyszkolnej Bursy w Wieluniu dotyczącą pozyskanych 

środków finansowych z tytułu sprzedaży noclegów za I kwartał 2023 r. (głosowało 5 

członków Zarządu).  

Informacja w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 21 

Przyjęcie projektu porozumienia w związku z wnioskiem PGE Dystrybucja S.A. 

Oddział Łódź w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości 

oznaczonej numerem ewidencyjnym działki 1470, położonej w obrębie 

Skrzynno, gmina Ostrówek, celem budowy przyłącza kablowego nN i złącza 

kablowego ZK1+ZP1 dla zasilania przepompowni ścieków (dot. nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Wieluńskiego oddanej w trwały zarząd Domu 

Pomocy Społecznej w Skrzynnie). 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że z ustaleń z panem wójtem wynika, że to podejmie działania w celu przyłączenia 

DPS-u (Dom Pomocy Społecznej) do swojej sieci kanalizacyjnej, nie wycofuje się  

z tego, a to jest z tym powiązane. Następnie powitał panią Justynę Kałuziak  

– z-cę naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, Katastru i Gospodarki 

Nieruchomościami, której udzielił głosu.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami  omówiła przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania do treści porozumienia. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” 

przyjęciem projektu porozumienia. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

porozumienia w związku z wnioskiem PGE Dystrybucja S.A. Oddział Łódź w sprawie 

ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości oznaczonej numerem 

ewidencyjnym działki 1470, położonej w obrębie Skrzynno, gmina Ostrówek, celem 

budowy przyłącza kablowego nN i złącza kablowego ZK1+ZP1 dla zasilania 

przepompowni ścieków (dot. nieruchomości stanowiącej własność Powiatu 

Wieluńskiego oddanej w trwały zarząd Domu Pomocy Społecznej w Skrzynnie) 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 22 

Rozpatrzenie wniosku w sprawie obniżenia stawki czynszu wynikającej  

z umowy dzierżawy Nr GNN.6845.8.22 z dnia 15.11.2022 r. nieruchomości 

gruntowej położonej w obrębie Jasna Góra, gmina Mokrsko oznaczonej  

w ewidencji gruntów jako działki numer: 132/1, 132/2, 132/3, 132/4, 132/7,  

132/8, 132/9, 132/10 o łącznej powierzchni 1,8123 ha. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu udzielił głosu pani naczelnik 

Justynie Kałuziak.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami omówiła przedmiotową sprawę. 

Zaznaczyła, że nasza stawka jest jak najbardziej rynkowa. Dodała, że mamy 1800 zł 

za 1800m2, więc też wychodzi około 1000 zł. Podkreśliła, że to jest decyzja Zarządu, 

więc można ją obniżyć, stawka Wójta Gminy Mokrsko jest dość stara, ustalona  

w 2013 r. jest niska niecałe 400 zł. Z danych KOWR (Krajowy Ośrodek Wsparcia 

Rolnictwa) wynoszą 1000 zł. Należy pamiętać, że jedna działka została sprzedana, 

pojawił się wniosek, Zarząd jeszcze tego wniosku nie widział, na nabycie kolejnej 

działki z tego terenu, zlecona jest wycena tej nieruchomości, bo należy zlecić nowy 

aktualny operat i dopiero przedłożą sprawę na Zarząd, więc będzie zbyta  

z tej powierzchni uprawy kolejna działka, jeśli wszystko się ułożyć.      

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że wówczas trzeba będzie obniżyć stawkę.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami kontynuowała, że do tego wszystkie  

za chwilę, a już są dokumenty w kancelarii notarialnej, podpiszemy umowę 

darowizny i wytniemy cały środek pod drogę gminną i przekażemy. Zaznaczyła,  

że działka traci kształt użytkowy. Wiadomo, że pan wójt zanim wybuduje drogę  

to temu panu wydzierżawi, ale z punktu widzenia powiatu, ta działka traci dla niego 

walory takie użyteczne, więc chyba, że z tego względu Zarząd mógłby zastosować 

dla niego jakąś obniżkę, ponieważ na dniach dostanie od nas aneks do umowy, 

pomijając nawet dzisiejszą decyzję Zarządu, że wykluczamy mu całą środkową 

część, czyli wewnętrzną drogę.   
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział tylko czy tę drogę zrobią.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu  powiedział,  

że zrobią.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu zaproponował 5%. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopowiedział, że będzie mu 

zależało na tej drodze.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu  powiedział, że myślał 

o 10%.  

Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu odpowiedział, że również myślał  

o 5%-10%, ale zaczął od 5%.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami powiedziała, że być może byłoby to dla 

wnioskodawcy satysfakcjonujące. Dodała, że musi płacić podatek od gruntu i to jest 

dla tej osoby dodatkowy ciężar w tym roku. Dopowiedziała, że ten pan wiele lat  

z nami współpracuje.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że jest „głód ziemi”.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nie ma „głodu”, bo jak 

było ogłoszenie, to nikt się nie zgłosił. To jest zawsze oficjalnie publikowane.  

W 2022 r. w listopadzie było ogłoszenie, które wszędzie wisiało i nie było chętnego 

na tę działkę i długo była nieużytkowana, dopóki nie pojawił się ten pan.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że 10%, 

czyli 180 zł.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że dobrze.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że jeśli obniżymy  

to wyjdzie 1600 zł.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odniósł się do wysokości dopłat  

do hektara, wychodzi 1700 zł.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił uwagę,  

że pan Wojcieszak proponuje 1600 zł, czyli do równej kwoty.  

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dopowiedziała, że to jest kwota bez  

Vat-u, ponieważ działki rolne są zwolnione.  
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Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, że jego zdaniem lepiej 

ustalić kwotę za hektar niż od całości, ponieważ zmniejszy się areał o drogę i znowu 

trzeba będzie rozpatrywać. 

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami wyjaśniła, że wtedy będzie tylko aneks. 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że został przyjęty 

1000 zł za hektar.   

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaproponował 900 zł za hektar.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, ile jest  

w KOWR. 

 Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami poinformowała, że 1004 zł/ha i to jest 

średnia województwa łódzkiego. Nadmieniła, że średnia krajowa jest wyższa.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował  

900 zł/ha i zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) ustalił stawkę 

czynszu 900 zł za hektar (głosowało 5 członków Zarządu). 

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał o wysokość płaconego 

podatku.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu odpowiedział, że to zależy od gruntu.   

Pani Justyna Kałuziak – z-ca naczelnika Wydziału Geodezji, Kartografii, 

Katastru i Gospodarki Nieruchomościami dopowiedziała, że trzeba przeliczyć  

na klasę.  
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Pkt 23 

Zapoznanie z wystąpieniem pokontrolnym Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu  

w Wieluniu z dnia 21.03.2023 r. z kontroli Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach w zakresie polityki finansowej za rok 2022 

i warunków lokalowych oraz zaakceptowanie projektu odpowiedzi w sprawie 

wniosków i zaleceń Komisji Rewizyjnej  Rady Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że Komisja 

Rewizyjna Rady Powiatu była na kontroli w Ośrodku w Gromadzicach. Dodał,  

że został przygotowany projekt pisma, jest również opinia prawna.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do przekazania 

wyników pracy i podkreślił, że jest to śmieszna sytuacja jego zdaniem, ponieważ 

przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz Komisji 

Edukacji i Bezpieczeństwa są członkami Komisji Rewizyjnej, więc przekazywanie 

samym sobie protokołu.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu wtrącił, że z opinii 

radcy prawnej wynika, że nie można przekazać.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu kontynuował, że wszyscy  

i tak wiedzą, więc po co taki wniosek w ogóle zamieszczać, skoro wszyscy są akurat  

w tej Komisji Rewizyjnej.  

   Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie będą wchodzić w organ kontrolny Rady Powiatu.  

   Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu dopytał, czy Komisja Rewizyjna 

miała wgląd do tego protokołu.   

   Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał, że nie, 

zaznaczając, że nikt nie może mieć wglądu.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu dopytał, czy chodzi o protokół  

z Komisji Antymobbingowej.  

   Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził.  

   W ocenie Pana Henryka Wojcieszaka – członka Zarządu protokołu Komisji 

Rewizyjnej i wystąpienia pokontrolnego też nie można do końca ignorować, 

ponieważ tam się cały czas źle dzieje, więc trzeba coś z tym zrobić.  
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   Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana 

naczelnika Zenona Kołodzieja. Powtórzył, że jest przygotowany projekt odpowiedzi. 

Zapytał, czy pan naczelnik chciałby coś dodać i powiedzieć co się dzieje w tej chwili 

w Ośrodku.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że ustosunkuje się do tego, co przedstawiła Komisja 

Rewizyjna i jakie jest jego stanowisko jako naczelnika wydziału. Przekazał, że pani 

Mazur jest w stałym kontakcie z nimi jako z przedstawicielami administracji organu 

prowadzącego, otrzymuje stałe wsparcie we wszystkich sprawach, które dotyczą 

zarządzania i kierowania placówką. Zaznaczył, że rzeczywiście na bieżąco 

występowały i występują różnego rodzaju problemy wynikające głównie z problemów 

dotyczących zarządzania zespołem, relacji międzypracowniczych, itd. W tej chwili 

pani Mazur, ponieważ kilkukrotnie na ten temat były prowadzone rozmowy  

i w związku z tym, iż stwierdzała, że w różnego rodzaju obszarach związanych  

z zarządzaniem placówką, czyli przede wszystkim dokumentacyjnym ona dostrzega 

jakieś braki, być może również w sprzęcie, otrzymała polecenie służbowe  

o przeprowadzeniu inwentaryzacji. Była przez nią również rozważana kwestia 

ewentualnie przeprowadzenia audytu przez podmiot zewnętrzny, natomiast takiego 

podmiotu nie znalazła i takiej propozycji też bezpośrednio nie przedstawiła. Dodał,  

że sądzi, iż przeprowadzenie takiej inwentaryzacji w Ośrodku wykaże ewentualne 

jakieś niedociągnięcia, czy braki związane z zarządzaniem do czasu przejęcia przez 

nią Ośrodka. Przekazał, że uczestniczył w posiedzeniu komisji, która dopytywała 

dlaczego ten Ośrodek nie został przekazany komisyjnie, itd. Powiedział, że przekazał 

okoliczności złożonej sytuacji, czas, w którym Zarząd podejmował decyzje związane 

z poprzednim kierownikiem placówki i jakie były ograniczenia związane przede 

wszystkim z czasem. Komisja Rewizyjna również zwróciła uwagę na sprawę 

związaną ze wsparciem merytorycznym. Zaznaczył, że to wsparcie jest nie tylko  

ze strony Wydziału, ale również ze strony radcy prawnego będącego w dyspozycji 

dyrektorów wszystkich jednostek zatrudnionego w Powiatowym Centrum Usług 

Wspólnych. Dopowiedział, że rzeczywiście są to sprawy złożone, w tej chwili dyrektor 

wystąpił z roszczeniem dodając, że nie wie, czy pan starosta przedstawiał Państwu 

tę sprawę, czy nie, związanym z rekompensatą poniesionych, potocznie mówiąc strat 

z tego okresu, w którym został zawieszony w pełnieniu obowiązków kierownika 

placówki. Nadmienił, że przygotowali dla pana starosty szczegółowe informacje 



48 
 

dotyczące ewentualnych różnic związanych z wynagrodzeniem dyrektora, których 

otrzymywał w stanie zawieszenia w stosunku do tego, które otrzymywałby  

w przypadku pełnego wynagrodzenia wykonując swoje zadania służbowe jako 

kierownik jednostki. Jeżeli chodzi o Komisję Antymobbingową to dokonali 

szczegółowej analizy dotyczącej prośby kierowanej ze strony Komisji Rewizyjnej 

Rady Powiatu. Zgodnie z opinią radców prawnych takiej możliwości starosta jako 

kierujący Zarządem nie posiada, czyli nie powinien ujawnić informacji szczegółowych 

dotyczących efektów postępowania komisji powołanej w celu zbadania tej sprawy  

w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach. Dodał, że w ten 

sposób wygląda w chwili obecnej sytuacja. Cały czas prowadzone są rozmowy 

dodając, że przekazuje informacje, jako relację z rozmów przeprowadzonych  

z obecnie pełniącym obowiązki dyrektora, czyli z panią Mazur. Cały czas  

są prowadzone rozmowy z poszczególnymi pracownikami przez nowego kierownika 

jednostki. Pojawiają się trudności związane z niezrozumieniem, z relacjami, itd. 

Powiedział, że sytuacja nadal jest niespokojna w placówce. W tej chwili co można 

zrobić to rozpisywać konkurs, próbować wyłonić nowego kierownika jednostki,  

co niniejszym sądzi, że decyzja Zarządu będzie miała odzwierciedlenie, jeżeli chodzi 

o przeprowadzenie całej tej procedury, co omówił. Dodał, że nawet w sobotę o godz. 

11.00 odbyło się kolejne spotkanie pracowników części placówki, tzn. wykonujących 

zadania opiekunów w internacie z panią Mazur. Szczegółów nie zna, ponieważ jest  

z nią umówiony na poniedziałek rano, żeby omówić bieżące sprawy i jednocześnie 

omówić planowanie nowego roku szkolnego, ponieważ jest na etapie 

przygotowywania organizacji pracy placówki od 1. września 2023 r. Powiedział,  

że w ten sposób można w tej chwili ogólnie scharakteryzować sytuację w Specjalnym 

Ośrodku Szkolno-Wychowawczym i jednocześnie odnieść się do tych wniosków 

ewentualnie zaleceń, ponieważ pismo jest w tej części sformułowane ze strony 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu.  

 

 

 

   Z sali obrad wyszedł Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu. Zarząd 

Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 4 osobowym.  
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  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy są pytania.  

  Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do zapisu,  

że w związku ze stwierdzeniem wielu nieprawidłowości w zarządzaniu placówką  

w 2022 r. (m.in. brak dzienników potwierdzających przeprowadzenie zajęć, za które 

zostało wypłacone wynagrodzenia, brak kart rozliczeniowych za warunki trudne  

i uciążliwe, brak książeczki badań sanitarno-epidemiologicznych) zespół kontrolny 

żąda w trybie pilnym wykonanie audytu zewnętrznego. Zapytał, czy te zaniedbania 

wynikają z zarządzania placówką przez dyrektora, czy przez osobę zastępującą,  

bo to nie jest napisane i czy w związku z tym nie zostaną wyciągnięte żadne 

konsekwencje w tym momencie, bo są to ewidentne błędy w zarządzaniu. Dopytał, 

kto je popełnił – dyrektor, czy osoba zastępującą dyrektora, czy jeszcze ktoś inny.  

  Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy pan naczelnik  

ma wiedzę na ten temat.  

 

 

  Na salę obrad wszedł Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu. 

Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 osobowym.  

 

 

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że w tej sprawie może powiedzieć tyle, że praktycznie  

w każdym tygodniu pojawiają się nowe informacje, tzn. że brakuje dzienników  

na przykład. Po szczegółowej analizie i rozmowie z panią dyrektor może przekazać 

informację, że kwestia dotyczy jednego dziennika prowadzenia zajęć, wcześniej była 

mowa o dziennikach związanych z realizacją zadań wychowawczych w internacie.  

W związku z tym, że czasowo niektóre osoby są nieobecne w pracy, m.in. pani 

kierownik ostatnio ta dokumentacja gdzieś się pojawia – czy ona była w jakiś sposób 

podkreślając, że prawdopodobnie być może niedostatecznie skrupulatnie 

prowadzona, czy w jednym miejscu przechowywana, trudno z zewnątrz to stwierdzić. 

Te informacje dotyczące kwestii rozliczenia, np. dyrektora z niektórych rzeczy  

po opuszczeniu stanowiska kierowniczego też się zmieniły, bo rozliczył się  

z pieczęci, które miał wtedy w dyspozycji, a też pani dyrektor pisała do pana starosty 

informację, wnosiła, że nie może wyegzekwować tego od dyrektora. Dodał, że jest 

takie określenie bardzo może brzydkie i wręcz nieadekwatne, że sytuacja jest taka 
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dynamiczna i nie ma wewnętrznej zgody, wewnętrznego porozumienia załogi,  

co do tego, żeby pójść do przodu, wspierać dyrektora w rozwiązywaniu bieżących 

problemów i realizować bieżące zadania. Podkreślił, że na szczęście nie ma żadnych 

informacji dotyczących zakłócenia procesu dydaktycznego bądź wychowawczego  

i opiekuńczego w placówce, stąd też nawiązując jeszcze raz do pytania pana 

Wojcieszaka bądź uwagi sądzi, że przeprowadzenie tego, o czym wcześniej 

powiedział, czyli skrupulatnej we wszystkich obszarach inwentaryzacji w placówce 

pozwoli też odpowiedzieć w tej chwili na wszystkie wątpliwości Zarządu oraz 

pracowników Wydziału realizujących zadania, czy pana starosty jako 

przewodniczącego Zarządu.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopytał, kto będzie 

przeprowadzał tę inwentaryzację.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że inwentaryzację przeprowadzają pracownicy wyznaczeni 

przez dyrektora jednostki.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński dopytał, czy sprawdzą też 

dzienniki czy są.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że jeżeli chodzi o dziennik lekcyjny, to pani dyrektor podjęła już 

działania, które są objęte prawem, czyli została zobowiązana do powiadomienia 

organów.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński wskazał, że komisja stawia 

tutaj konkretnie zarzuty, brak konkretnych rzeczy. Zapytał, czy powinni sprawdzić  

to w jakiś sposób.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że powinni otrzymać potwierdzenie konkretnie dyrektora 

jednostki czego brakuje, w jakim obszarze, jakie są wątpliwości w związku z takim,  

a nie innym stanem rzeczy.   

   Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powrócił do sprawy dzienników  

i zapytał, czy pani Mazur, która jest obecnie pełniącym obowiązki dyrektora nie może 

jakiś konsekwencji wyciągnąć odnośnie tych zaniedbań.   

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że będzie postępowanie wyjaśniające przeprowadzone przez policję.  
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   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dopowiedział, że wewnętrzne postępowanie dyrektor już rozpoczęła.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu potwierdził,  

że postępowanie jest rozpoczęte i w tej chwili będzie prowadzone dochodzenie w jaki 

sposób ten dziennik zaginął, kto jest sprawcą zaginięcia tego dziennika, więc 

sytuacja jest nie do pozazdroszczenia pani dyrektor i może powiedzieć z dużym 

prawdopodobieństwem, że obecna pani dyrektor nie będzie przystępowała  

do konkursu.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji uzupełnił wypowiedź pana starosty i przekazał, że z informacji od pani 

Mazur może przekazać tylko tyle, iż przeprowadziła wewnętrzne postępowanie 

wyjaśniające stwierdzając, kto jest odpowiedzialny, kto ten dziennik prowadzi, jak był 

dziennik przechowywany, w jakich okolicznościach, w jakim czasie doszło  

do zaginięcia tego wewnątrzszkolnego dokumentu i na etapie, na którym z nim 

rozmawiała, a to było przed dwoma dniami roboczymi, bo to było w tamtym tygodniu 

w piątek, przekazała informację, że dalej nie jest w stanie stwierdzić,  

kto bezpośrednio odpowiada za zaginięcie, czy może odpowiadać za zaginięcie tego 

dziennika, jeżeli chodzi o dowody, a nie przypuszczenia z jej strony, że powiadomiła 

właściwe organy, o których wcześniej wspomniał, przystąpiła zgodnie z prawem  

do odtworzenia tej dokumentacji, bo jest do tego zobowiązana oraz zmieniła zasady 

przechowywanej dokumentacji związanej z przebiegiem edukacji i procesu 

wychowawczego w placówce w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym  

w Gromadzicach.   

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że komisja 

napisała o braku kart rozliczeniowych.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że pełniąca obowiązki dyrektora po wspólnym uzgodnieniu,  

bo nie było to jakieś polecenie napisane na piśmie, aby dokonała szczegółowej 

analizy we współpracy z Powiatowym Centrum Usług Wspólnych, który jest 

realizatorem tego, co nazywa się poleceniem związanym z płatnościami  

za wykonaną pracę wszystkich pracowników, a to wymaga trochę czasu. Zakład 

realizuje na polecenie kierownika jednostki określone czynności związane  

z rozliczeniami finansowymi. Wspomniał, że przygotowali wyliczenia związane  

z różnicami wynagrodzeń.  
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   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił, aby pan 

naczelnik je dostarczył.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że w projekcie 

odpowiedzi do przewodniczącego Komisji Rewizyjnej jest napisane, że p.o. dyrektora 

została zobowiązania do przeprowadzenia pełnej inwentaryzacji. Zapytał, czy jest 

wiadome w jakim okresie mniej więcej ma się zakończyć.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił, że w tym 

piśmie nie był podany okres, ponieważ trudno jest określić okres ze względu  

na samo postępowanie. Prawdopodobnie jest tam dużo zaniedbań ze strony 

poprzedniego dyrektora i to właśnie utrudnia jak gdyby do końca sprawdzenie,  

bo na czymś muszą bazować, a z tego, jakie ma informacje, trudno przyjąć jakąś 

bazę, czyli wszystko od początku co się znajduje, czyli stan faktyczny, faktury, które 

spływały za zakup, to musi być wszystko odtworzone, czy ten sprzęt się znajduje,  

czy się nie znajduje. Jest tam dużo pracy, pani dostała takie polecenie na piśmie 

odnośnie tej inwentaryzacji. Zaznaczył, że jest na bieżąco z panią w kontakcie,  

też rozmawiali na temat działań, które podejmuje i jest tak, że pani Mazur poprowadzi  

to do 1. września, ale do konkursu nie przystąpi. Dodał, że musi poświęcić ogrom 

czasu na to, aby powróciło to na odpowiednie tory i mówi, że bardziej fizycznie jest 

wykończona niż psychicznie.  

   Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał pana naczelnika, kiedy 

najpóźniej można przeprowadzić konkurs na dyrektora. Co w przypadku, jeśli nikt się 

nie zgłosi lub jeśli konkurs nie zostanie rozstrzygnięty? Jakie są możliwości? 

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji poinformował, że jeżeli nie będzie konkurs rozstrzygnięty albo nikt się nie 

zgłosi, to podobnie jak w tej chwili, czyli powierzenie czasowe komuś i rozpisywanie 

całej procedury od początku, a jeżeli chodzi o termin to wydaje się,  

że najpóźniejszym rozsądnym terminem, ponieważ prawo oświatowe absolutnie 

szczegółowo nie określa żadnych granic czasowych, jest przełom lipca-sierpnia gdzie 

trzeba się liczyć z przeprowadzeniem konkursu i później podjęcie decyzji przez 

Zarząd Powiatu w tej przedmiotowej sprawie i ewentualnie jakimś odwołaniem gdyby 

taka sytuacja nastąpiła ze strony osób kandydujących w konkursie, czyli to jest 

miesiąc przed rozpoczęciem nowego roku szkolnego. Zwykle to czynili i ten temat  

na posiedzeniu Zarządu omawiali niejednokrotnie z dużym wyprzedzeniem, aby ten 

nowy dyrektor mógł w przypadku zmiany na stanowisku kierowniczym uczestniczyć 
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w planowaniu nowego roku szkolnego, a te plany są przygotowywane na przełomie 

kwietnia i maja. W tym przypadku ze znanych przyczyn było to niemożliwe,  

co zresztą było przedmiotem analizy ze strony Zarządu Powiatu. Zaznaczył,  

że koniec lipca ewentualnie początek sierpnia, a co do decyzji, to wszystko będzie 

zależało od tego jak będzie przebiegało postępowanie konkursowe, tzn. jaki będzie 

rezultat postępowania, bo sami kandydaci to jedno, a później decyzja komisji  

i Zarządu w sprawie. Natomiast rzeczywiście pani Mazur zwraca uwagę na to,  

że czuje się przeciążona, zmęczona, w tej chwili analizują organizację placówki  

z perspektywy kolejnego roku szkolnego i nastąpiła zmiana na stanowisku osoby 

zastępującej w czasie nieobecności. Poprzednia osoba zrezygnowała, została 

wskazana nowa i będą przygotowywali też zmianę regulaminu dotyczącą stanowisk 

kierowniczych w jednostkach, ale to nie pod kątem akurat tej potrzeby, ale może się 

taka sytuacja zdarzyć, jeżeli Ośrodek będzie z punktu widzenia ilości oddziałów się 

rozrastał, a mianowicie będzie przedstawiona propozycja rozbudowy regulaminu  

z punktu widzenia etatu zastępcy dyrektora w takim typie placówki jakim jest 

Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Gromadzicach.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś  

z członków Zarządu ma uwagi do projektu odpowiedzi skierowanej  

do przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Nikt nie zgłosił uwag. Stwierdził,  

że rozumie, że jest akceptacja projektu odpowiedzi do przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej w wersji przygotowanej przez Wydział. Nikt nie zgłosił sprzeciwu.  

 

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu po zapoznaniu z wystąpieniem pokontrolnym 

Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Wieluniu z dnia 21.03.2023 r. z kontroli 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach w zakresie polityki 

finansowej za rok 2022 i warunków lokalowych, zaakceptował projekt odpowiedzi   

w sprawie wniosków i zaleceń Komisji Rewizyjnej  Rady Powiatu w Wieluniu. 

   Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zawarcia aneksu do porozumienia 

pomiędzy Powiatem Wieluńskim a Gminą Wieluń w przedmiocie założenia  

i prowadzenia przez Powiat Wieluński Oddziału Przedszkolnego Specjalnego  

w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu. 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Anitę 

Brzezińską - wicedyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy należy 

co roku odnawiać porozumienie.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie. Utworzenie drugiego oddziału powoduje,  

że powinna zmieniać się liczba pojedyncza na liczbę mnogą, bo chcemy tworzyć 

drugi oddział, a takie potrzeby są i pewnie będą rosnące. Zresztą przy tworzeniu  

tego rozwiązania informował Zarząd, że należy się spodziewać takich następstw  

ze względu na to, że tych potrzeb jest bardzo dużo w środowisku i teraz tworzyć 

kolejny oddział to trzeba poprosić o zgodę organ jakim jest gmina w związku, z tym 

jest to formalna sprawa, ale musi być zgodna z zapisem prawnym.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że jak będą otwierać 

trzeci oddział, to nie trzeba będzie nic zmieniać, bo oddziały będą zapisane w licznie 

mnogiej.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że nie musimy, ale obawia się o trzeci oddział, ponieważ 

chodzi o warunki, które trzeba zabezpieczyć, żeby realizować zadanie.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały.  
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   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1175/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zawarcia aneksu do porozumienia pomiędzy Powiatem Wieluńskim  

a Gminą Wieluń w przedmiocie założenia i prowadzenia przez Powiat Wieluński 

Oddziału Przedszkolnego Specjalnego w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 

wchodzącej w skład Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu (głosowało 5 członków 

Zarządu). 

   Uchwała Nr 1175/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę Nr XXII/126/20 Rady 

Powiatu w Wieluniu w sprawie uchwalenia regulaminu przyznawania 

Stypendium Powiatu Wieluńskiego dla uzdolnionych uczniów i absolwentów. 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czym podyktowane są zmiany.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji omówił przedmiotową sprawę.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

jeszcze pytania.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że było napisane,  

że dyskredytuje się kandydatów do Stypendium Powiatu Wieluńskiego w okresie 

kolejnych 4 lata, a tu jest napisane, że jakby pobrał niesłusznie to ma zwrócić  

z należnym odsetkami, natomiast teoretycznie może w następnym roku przystąpić  

i będzie wszystko dobrze.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wyjaśnił, że to jest kwestia później decyzji w stosunku do tych 

kandydatów. 

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że wtedy niezgodne 

będzie z regulaminem jakby wykluczyli na przykład, bo wtedy było wiadome,  

że jak było źle złożone, czy niesłusznie pobrane, to przez kolejne 4 lata nie mógł 
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pobierać stypendium i w zasadzie to wykluczało pobieranie w szkole średniej, 

natomiast tutaj dajemy, że np. w I klasie złożył wniosek nieprawdziwy, pobrał, został 

zobowiązany do zwrotu, ale teoretycznie w II klasie może złożyć, jak się dobrze uczy, 

to dlaczego nie.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji powiedział, że można dyskutować wokół tej kwestii.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy jeszcze 

ktoś ma pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1176/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej Uchwałę Nr XXII/126/20 Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

uchwalenia regulaminu przyznawania Stypendium Powiatu Wieluńskiego  

dla uzdolnionych uczniów i absolwentów (głosowało 5 członków Zarządu). 

   Uchwała Nr 1176/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej Uchwałę Rady Powiatu  

w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Wieluńskiego 

w roku 2023 z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa 

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie”.  

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przekazał,  

że dyskutował z panem naczelnikiem, a poza tym jest opinia prawna  

do przedmiotowego projektu uchwały, która mówi o tym, że powinny być 

przeprowadzone konsultacje.  
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   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji dopowiedział, że zmiany w Programie współpracy powinny iść tym 

samym trybem jak jego ustanowienie i mimo to, że jest to zwiększenie środków  

na realizację zadań w trzech obszarach, to procedura jest obowiązująca w związku  

z tym wniosek skierowany do Zarządu poszerzający tę poprzednią uchwałę  

i po ostatecznej konsultacji z panem starostą, żeby Zarząd podjął decyzję w sprawie 

takiego trybu, tzn. przyjęcia w tej chwili propozycji uchwały w sprawie Programu 

współpracy i skierowanie do konsultacji, a po konsultacji dalsze procedowanie w tym 

temacie.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił uwagę  

na opinię radcy prawnego i konsekwencje, które mogą być takie, że może stanąć  

na dyscyplinie finansowej mimo, że Zarząd dobrze robi i mimo tego,  

że podpisywanie umów trochę wydłuży się w czasie, środki w budżecie na ten cel 

będą przeznaczone na tej sesji, ale podjęcie uchwały przez Radę Powiatu musi być 

zgodnie z procedurami.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że wszystko 

zdążą zrobić, bo Rada zbiera się niedługo.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji odpowiedział, że zbiera się w czwartek, ale zwrócił uwagę na czas 

ogłoszenia i potrzeba na to dwa tygodnie,  trzeba to dać do publicznej wiadomości, 

wywiesić, umieścić na stronach, itd. Dodał, że wokół tematu mogą pojawić się 

kontrowersje różnego rodzaju zaznaczając, że mówi o środowisku nie tylko 

organizacji pozarządowych. To spowoduje, że Zarząd w maju będzie podejmował 

decyzję i będzie to na sesji majowej zważywszy, że po analizie tych projektów muszą 

nastąpić zmiany terminów realizacji i nie tylko terminów realizacji, bo przy mniejszych 

środkach również zmiany dotyczące zadań będą następowały i jest to bardzo 

prawdopodobne. Zaznaczył, że też nie wiadomo, czy wszyscy zechcą skorzystać  

z tej pomocy, także będzie to wymagało głębokiej analizy pracowników w przypadku 

tych chyba 33 wniosków. Natomiast te, które są objęte poprzednią uchwałą Zarządu, 

czyli 41 projektów proponują do realizacji, czyli podpisywania umów o realizację 

zadań publicznych. Prośba jest taka, aby Zarząd zgodził się na wycofanie 

poprzedniego wniosku w sprawie uchwały, a przyjęcie tej, którą przedłoży i która 

mówiłaby o przeprowadzeniu konsultacji, ale to zależy od członków Zarządu. 

Następnie rozdał Zarządowi nowy materiał.  
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   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, kto jest „za” 

podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej Uchwałę Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2023 z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” oraz ogłoszenia 

przeprowadzenia jej konsultacji.  

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1177/23 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej Uchwałę Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Powiatu Wieluńskiego w roku 2023 z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie” oraz ogłoszenia 

przeprowadzenia jej konsultacji (głosowało 5 członków Zarządu). 

   Uchwała Nr 1177/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński poprosił, aby pan naczelnik 

Kołodziej wraz ze swoim zastępcą panią Małgorzatą Zygmunt pojawili się w punkcie 

pn. „Sprawy bieżące”, ponieważ będzie temat związany z edukacją.  

 

 

 

Pkt 27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do przeprowadzenia konkursu ofert na wybór podmiotu 

leczniczego realizującego badania specjalistyczne, psychologiczne oraz 

obserwację szpitalną na potrzeby komisji lekarskich orzekających o zdolności 

do służby wojskowej osób stawiających się do kwalifikacji wojskowej. 
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   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu przypomniał,  

że debatowali na ten temat na poprzednim Zarządzie. Zapytał, czy ktoś ma inną 

propozycję dotyczącą składu komisji. Nikt nie zgłosił innej propozycji.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział,  że ma wątpliwości, 

ponieważ szpital przejmuje tylko na siebie dodając, że należy skierować to do trzech 

szpitali, tylko w kwestii obserwacji szpitalnej tych zadań, natomiast i tak należy zrobić 

kwalifikację wśród podmiotów prywatnych. Zapytał, czy nie istnieje obawa, że dojdzie 

do zmowy cenowej, na przykład.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że obawa jest inna, że nikt nie przystąpi.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że to jest jeden  

z wariantów, a drugi, że na przykład trzy podmioty się zmawiają i dają wysoką cenę. 

Dopytał, czy wojewoda wówczas za to zapłaci.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że tak, środki są zwracane.   

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu odniósł się do konta i kwot 

chyba 20 i 10 tys. zł na kwalifikację zapisanych w budżecie - część zadania własne,  

a część zlecone. Dopytał, czy teraz będzie to sukcesywnie dopisywane.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił,  

że wydatkujemy środki, a będzie zwrot na podstawie faktur.  

   Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że jego zdanie jest 

takie, że województwo narzuciło na nas pracę, a później będziemy czekać  

na pieniądze.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wyjaśnił,  że analiza 

jest taka, że zabrakło w nowej ustawie tego, że nie dotyczy to komisji w celu 

przeprowadzenia kwalifikacji wojskowej, że nie dotyczy ustawy o zamówieniach 

publicznych. Takiego zdania zabrakło i teraz wszyscy się borykają, bo województwo 

też ma problemy z wyłonieniem wykonawców tej usługi z tego, co się dowiedział. 

Zapytał, kto jest „za” podjęcie uchwały w tej sprawie.  
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   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1178/23 w sprawie powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu 

ofert na wybór podmiotu leczniczego realizującego badania specjalistyczne, 

psychologiczne oraz obserwację szpitalną na potrzeby komisji lekarskich 

orzekających o zdolności do służby wojskowej osób stawiających się do kwalifikacji 

wojskowej (głosowało 5 członków Zarządu). 

   Uchwała Nr 1178/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Pkt 28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu pani 

naczelnik Sularz.  

   Pani Aneta Sularz – naczelnik Wydziału Finansowo-Księgowego omówiła 

przedmiotową sprawę.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej uchwały.  

 

 

       Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1179/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 5 członków Zarządu). 

   Uchwała Nr 1179/23 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 29 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034. 
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   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem przedmiotowej 

uchwały.  

 

 

   Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę  

Nr 1180/23 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 

2023-2034 (głosowało 5 członków Zarządu).      

   Uchwała Nr 1180/23 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 30 

Sprawy bieżące.  

 

     

    Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu przekazał, że w Powiatowym 

Młodzieżowym Domu Kultury i Sportu w Wieluniu przygotowują się do otwarcia 

nowych zajęć, co będzie wiązało się pewnie ze zmianą statutu. Poinformował,  

że są na etapie przygotowywania, konsultacji z wydziałem i z kuratorium. Mają to być 

zajęcia muzyczno-adaptacyjne dla małych dzieci z rodzicami. Z tego, co się 

zorientowali zapotrzebowanie jest duże, zajęcia mogłoby się odbywać około 

południa, a nawet przed południem, więc sala jest do dyspozycji.  

    Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy w planie 

organizacyjnym placówki jest to ujęte.  

    Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu odpowiedział, że jak najbardziej  

w arkuszu będą chcieli to ująć. Nie wiąże się to z dodatkowymi godzinami, ponieważ 

są zmiany i niektóre zajęcia nie będą się odbywały.  

    Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński przekazał, że otrzymał  

6. kwietnia list adresowany imiennie, który dotyczy nieprawidłowości w Zespole Szkół 

nr 2 w Wieluniu. Zaznaczył, że konsultował ten list z panią mecenas, która 

zasugerowała mu, aby przedstawił to Zarządowi, aby Zarząd podjął ewentualne 
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czynności sprawdzające. To jest jeden aspekt tej sprawy, a drugi aspekt jest taki,  

że trwa postępowanie konkursowe, w którym pan dyrektor bierze udział. Powiedział, 

że chodzi o to, aby później „nie związali sobie rąk” tak, jak to było w Gromadzicach,  

że wypracują coś na jakiejś komisji i faktycznie będą jakieś zarzuty, a będziemy mieli 

wybranego już dyrektora i nie będzie wiadomo, co z tym zrobić. Dodał,  

czy wstrzymać konkurs do czasu wyjaśnienia.  

   Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, czy się potwierdzi, czy nie 

potwierdzi, bo te zarzuty.  

   Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji wtrącił, że pierwsze to widzi i dopiero to czytają.  

   Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zaproponował chwilową 

przerwę. 

  

 

    Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu ogłosił 10 minut przerwy 

w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

    Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu wznowił obrady Zarządu 

Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu obraduje w składzie 5 

osobowym.  

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

że Zarząd będzie rozpatrywał pismo-anonim, które wpłynęło na ręce pana 

wicestarosty w dniu 6. kwietnia br. dotyczące działalności Dyrektora Zespołu Szkół  

nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu, gdzie postawione są zarzuty do pana dyrektora 

kierującego placówką oświatową. Wobec tego, że prawie za tydzień jest 

rozstrzygnięcie konkursu na stanowisko dyrektora w tej szkole celem weryfikacji tych 

zarzutów, które pojawiają się w piśmie, zobowiązuje Wydział Edukacji  

do przygotowania pisma odnośnie ustosunkowania się pana dyrektora do tego  

i po ustosunkowania się pana dyrektora do zarzutów, które pojawiły się w tym 

anonimie, następnie powoła komisję do sprawdzenia, zarówno tych zarzutów,  

jak i wyjaśnień pana dyrektora. Zapytał, czy Zarząd wyraża na to zgodę. 
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       Zarząd Powiatu w Wieluniu, celem weryfikacji zarzutów, które pojawiły się  

w anonimowym piśmie jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) zobowiązał Wydział 

Edukacji, Kultury, Sportu i Promocji Starostwa Powiatowego w Wieluniu  

do przygotowania pisma skierowanego do Dyrektora Zespołu Szkół nr 2  

im. Jana Długosza w Wieluniu, celem ustosunkowania się przez Dyrektora  

do zarzutów jakie pojawiły się w anonimowym piśmie. W dalszej kolejności zostanie 

powołana komisja do sprawdzenia, zarówno zarzutów, jak i wyjaśnień Dyrektora  

ZS nr 2 im. Jana Długosza w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu).   

 Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy ktoś ma 

jeszcze jakieś sprawy w tym punkcie. Nikt się nie zgłosił.  

 

 

Pkt 31 

Wolne wnioski. 

 

 

Na CLXXIII posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu, które odbyło się w dniu 

19. kwietnia 2023 r. Członek Zarządu - Pan Łukasz Dybka powrócił do sprawy 

wniosku z dnia 13. stycznia 2023 r. dotyczącego przeniesienia obsługi finansowo-

księgowej i kadrowej Domu Dziecka im. św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach  

do Powiatowego Centrum Usług Wspólnych w Wieluniu.  

W związku z otrzymaniem odpowiedzi informującej, iż  Powiatowe Centrum 

Usług Wspólnych w Wieluniu posiada możliwości i jest w stanie prowadzić obsługę 

finansowo-księgową i kadrową Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej  

w Komornikach ponowił swój wniosek, aby zostało to zrobione, ponieważ zdaniem 

radnego spowoduje to ograniczenie kosztów.   
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Pkt 32 

Zamknięcie CLXXIII posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku 

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CLXXIII posiedzenie Zarządu Powiatu 

w Wieluniu. 

 

 

 Protokołowała:  

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 

 


